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PLAINTIFF JOHN C. DEPP, II'S OPPOSITION TO
DEFENDANT’S MOTION TO DISMISS

Plaintiff John C. Depp, II (“Mr. Depp™), by and through his undersigned counsel, hereby
opposes Defendant’s Motion to Dismiss (“Opposition™).!

L INTRODUCTION

This action stems from Amber Laura Heard’s (“Ms. Heard™) publication of a defamatory
op-ed in the Washington Post on December 18, 2018, wherein she falsely claims to be a victim
of domestic abuse by Mr. Depp in May 2016. In the memorandum in support of her motion to
dismiss (“Motion” or “Mot.”) and accompanying declaration (“Heard Decl.”), Ms. Heard largely
ignores the May 2016 incident at issue in the Complaint and instead makes a series of irrelevant
allegations. Indeed, as Mr. Depp’s accompanying Declaration makes clear, Ms. Heard’s
Declaration, like her published op-ed, is false and defamatory, the product of a serial fabulist
intent on furthering her career with her hoax, and harming Mr. Depp’s reputation and
livelihood.2

Ms. Heard's filings ignore the pivotal fact relevant to her motion to dismiss for

inconvenient venue under Virginia Code Section 8.01-265: the location where Ms. Heard caused

1 Pursuant to the Court’s letter of April 15, 2019, this case has been assigned to the Honorable
Bruce D. White, Chief Judge.
2 Mr. Depp’s declaration is attached hereto as Exhibit 1.




the defamatory op-ed to be published. Courts addressing “where the cause of action arose”
under Virginia law consistently hold that “for libel claims, Virginia looks to where the
statement was published.” ABLV Bank v. Ctr. for Advanced Def. Studies Inc., No. 1:14-cv-
1118, 2015 WL 12517012, at *1 (E.D. Va. Apr. 21, 2015).3 Moreover, as this Court has
unequivocally held, establishing that the cause of action arose outside of Virginia is a
“prerequisite” for dismissal under Section 8.01-265. Dr. Gerhard Sauer Corp. v. Heimo Gold,
No. 109303, 1992 WL 884806, at *1 (Va. Cir. Ct. July 15, 1992) (Fairfax County) (citing
Caldwell v. Seaboard System Railroad, 238 Va. 148, 151-155, 380 S.E.2d 910, 911-913 (1989)).
Therefore, the only facts actually relevant to determining this motion to dismiss are
straightforward. Here, Ms. Heard admits that she “submitted [her op-ed] to the Washington Post
through [her] contact at the ACLU,” Heard Decl. § 54, and that her op-ed was not published in
the Los Angeles Times, Los Angeles Daily News, or any other California-based newspaper. The
Washington Post is a newspaper that: (a) is printed and published in Springﬁ;:ld, Virginia; (b)
has widespread readership and circulation in Virginia; and (c) maintains two physical offices in
Virginia. Compl. § 10. The op-ed was also published in an online edition of the newspaper that
is created on a digital platform in Virginia and routed through servers in Virginia. Id Ms. Heard
does not challenge these facts in her motion, and those facts support denial of her Motion.
Because Ms. Heard published her op-ed in Virginia, the tortious conduct arose in Virginia.
Thus, Ms. Heard cannot satisfy the prerequisite under Section 8.01-265 that the cause of action
arose outside of Virginia. Having purposefully chosen to defame Mr. Depp here, Ms. Heard
should not be allowed to move this case to another jurisdiction, and the Court should deny her

Motion.

3 Empbhasis added throughout unless otherwise noted.



II. LEGAL STANDARD

Under Virginia Code Section 8.01-265, “the court wherein an action is commenced may,
upon motion by any party and for good cause shown, (i) dismiss an action brought by a person
who is not a resident of the Commonwealth without prejudice under such conditions as the court
deems appropriate if the cause of action arose outside of the Commonwealth and if the court
determines that a more convenient forum which has jurisdiction over all parties is available in a
jurisdiction other than the Commonwealth or (ii) transfer the action to any fair and convenient
forum having jurisdiction within the Commonwealth.” The decision of whether to dismiss and
transfer such a case is “within the sound discretion of the trial judge.” Va. Code § 8.01-267.

III. ARGUMENT

A. Plaintiff’s Causes of Action Arose in Virginia, Which Is Fatal to Ms. Heard’s
Motion to Dismiss.

Ms. Heard concedes that, as Mr. Depp alleges in his Complaint, the publications
prompting PIair-ltiﬁ' to file this lawsuit occurred in Virginia. Complaint Y 10, 11; Heard Decl.,
54. Because Virginia applies /ex loci delicti to determine the place of the tort and defines its lex
loci rule in defamation cases as the place of publication, Virginia is the place where Mr. Depp’s
causes of action arose. The Court need not address Ms. Heard’s convenience arguments,
because it is a prerequisite under Section 8.01-265 for her to first show that the causes of action

arose outside of Virginia. She cannot do so. Thus, the Court should deny Ms. Heard’s Motion.

1. Ms. Heard cannot satisfy Virginia’s prerequisite for dismissal under Section

8.01-265.

For Ms. Heard’s argument for dismissal to survive, she must satisfy her burden by
establishing that the cause of action arose outside of Virginia. Section 8.01-265 permits the
Court to dismiss the case only “if the cause of action arose outside of the Commonwealth and if

the court determines that a more convenient forum which has jurisdiction over all parties is
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available in a jurisdiction other than the Commonwealth.” Va. Code § 8.01-265. In Dr. Gerhard
Sauer Corp., this Court read the plain language of the statute and held that “as required by ‘8.01-
265[,]” the cause of action arising outside of Virginia is “a prerequisite to dismissal.” 1992 WL
884806, at *1 (citing Caldwell, 238 Va. at- 151-155). As explained below, Ms. Heard cannot
establish that the cause of action arose outside of Virginia. The Court therefore should find this
deficiency defeats her argument, and consequently deny her motion to dismiss.

2. Because “Virginia looks to where the statement was published{,]” Mr. Depp’s
causes of action arose in Virginia, not California.

Although Ms. Heard is correct regarding her assertion that Virginia applies lex loci delicti
(the law of the place of the tort) to establish where the tort arose, see Mot. 4-6, her argument
crumbles when she incorrectly characterizes Virginia’s application of its lex loci rule as the
“place of harm” rather than the “place of publication.” Contrary to Ms. Heard’s harm-based
focus, when courts apply Virginia’s lex loci rule to cases involving tortious publication claims,
they consistently hold that “for libel claims, Virginia looks to where the statement was
published.” ABLV Bank, 2015 WL 12517012, at *1. See also Cockrum v. Donald J. Trump for
President, Inc., No. 3:18-CV-484-HEH, 2019 WL 1233857, at *12 (E.D. Va. Mar. 15, 2019)
(“[1]t is of the opinion that the Supreme Court of Virginia would find that the place of the wrong
in these claims . . . is the place where the act of publication to the Internet occurred.”);* Jeffrey
J. Nelson & Assocs., Inc. v. LePore, Civ. No. 4:11CV75, 2012 WL 2673242, at *7 (E.D. Va. July
5, 2012) (“Virginia applies the lex loci delicti rule, . . . [tlhus, Virginia looks to where the
statement was published.”); Katz v. Odin, Feldman & Pittleman, P.C., 332 F. Supp. 2d 909, 915

n.4 (E.D. Va. 2004) (applying Virginia law in a defamation case “because all statements at issue

4 In Coclkrum, the plaintiff raised a claim of public disclosure of private facts, but the court used
a defamation analysis, acknowledging the similarities between the two types of claims,
considering “information published to the Internet is communicated in a form that is accessible
by third parties worldwide.” Id. '



in this case were allegedly published in Virginia.”); PBM Prod, LLC v. Mead Johnson
Nutrition Co., 678 F. Supp. 2d 390, 398 (E.D. Va. 2009) (“Virginia applicsf the lex loci delicti
rule, that is, the law of the place of the wrong, to defamation actions . . . fbJecause Mead
Johnson alleges that the defamatory Press Release was issued in Virginia, Virginia law
applies.”); Fryfogle v. First Nat Bank of Greencastle, Civ. No. 6:07CV00035, 2009 WL 700161,
*3 (W.D. Va. March 17, 2009) (“In defamation cases, the place of the harm is where the
alleged defamatory statements were published.”), aff'd sub nom., PBM Prod., LLC v. Mead
Johnson & Co., 639 F.3d 111 (4th Cir. 2011); Miller v. Kelly, No. 10-CV-02132-CMA-KLM,
2010 WL 4684029, at *8 (D. Colo. Nov. 12, 2010) (“The settled rule in Virginia is that the
substantive rights of the parties in a multistate tort action are governed by the law of the place of
the wrong . . . Virginia applies the lex loci delicti rule, that is, the law of the place of the wrong,
to defamation actions . . . [for purposes of a defamation claim, the ‘place’ of the wrong is the
place of publication” (internal citations and quotations omitted)), report and recommendation
adopted sub nom. Miller v. Kelley, No. 10-CV-02132-CMA-KLM, 2010 WL 5103032 (D. Colo.
Dec. 8, 2010).

Ms. Heard attempts to steer the Court away from Virginia’s publication-based definition
of lex loci delicti because that she cannot fight the undisputed fact that she “submitted [her op-
ed] to the Washington Post through [her| contact at the ACLU.” Heard Decl. § 54. As Plaintiff
alleges in his Complaint—and Ms. Hea§d does not dispute—the Washington Post’s hard copy
edition is printed and published in Springfield, Virginia, and its online edition is created on a
digital platform in Virginia and routed through servers in Virginia. Compl. § 10.

This scenario parallels the facts facing the court in ABLV Bank v. Ctr. for Advanced Def.

Studies Inc. There, the defendant allegedly defamed the plaintiff bank by publishing an online



report which described the bank as “a known money launderer,” among other negative
insinuations. ABLV Bank, 2015 WL 12517012, at *1. The bank argued that since it felt the
effects of its reputational harm in New York, it necessarily followed that New York constituted
the place of the wrong. Id. Consistent with other courts addressing Virginia’s lex loci rule, the
Virginia federal court rejected the bank’s harm-based argument, and instead found that a proper
application of Virginia’s lex loci rule required that Washington, D.C. should apply:

Here, it is undisputed that ABLV’s report was published from its office in

Washington, D.C. It is irrelevant that the negative effects of that publication

were felt in New York; any reputational damage caused by C4ADS occurred

everywhere due to the nature of online publication. Thus, D.C. law shall govern
the case.

Id. at *2. In fact, one of the two lex loci cases that Ms. Heard cites actually supports the same
application of the rule found in ABLV Bank—and thus supports Mr. Depp’s position that venue is
proper in Virginia and Ms. Heard’s motion fails. In Gilmore v. Jones, the Virginia federal court
stated that “fiJn actions involving allegedly tortious publications, Virginia courts define the
place of the wrongful act as the state where the content at issue was published.” No. 3:18-cv-
00017, 2019 WL 1418291 at *38 (W.D. Va. Mar. 29, 2019) (citing ABLV Bank, 2015 WL
12517012, at *1). Despite this affirmation of Virginia’s lex loci rule, Ms. Heard attempts to
capitalize on the Gilmore court’s eventual departure from the “place of publication” approach.
However, Ms. Heard’s ﬁattempt is misguided because the Gilmore court only broke from
Virginia’s consistent application of the lex loci rule after concluding that the *“thorny™ facts
before it—where multiple defendants in multiple states published allegedly defamatory content

conceming the plaintiff on multiple websites—rendered it impossible to narrow the place of

5 Accord LePore, 2012 WL 2673242, at *7 (“Defendants’ contention that it is ‘likely’ that many
of the recipients reside or conduct business in New York and ‘unlikely’ that many of the
recipients reside or transact business in Virginia fails to shed any light on which state’s law
should be applied.”).



publication to one state. Id. at *38-39. Mr. Depp disputes that the Gilmore court’s application of
Virginia law was correct even as to the facts before it. But putting that aside, that court’s
departure from Virginia’s application of the “place of publication” has no bearing on the case at
hand, where a single defendant published her op-ed through the Washington Post in Virginia.

Ms. Heard attempts to sow further confusion by claiming that “[t]he Restatement
(Second) of Conflicts is in accord” with her harm-based argument through its “most significant
relationship test.” Mot. at 5 (citing Restatement (Second) of Conflict of Laws § 150 (1971)).
But this argument is squarely at odds with Virginia law. The Gilmore court specifically
addressed the Restatement’s “most significant relationship test,” observing that “the Supreme
Court of Virginia has explicitly and consistently rejected that test.” Gilmore, at 39 n.37 (citing
Jones v. R.S. Jones & Assocs., 246 Va. 3, 5, 431 S.E.2d 33, 34 (1993); McMillan v. McMillan,
219 Va. 1127, 1130, 253 S.E.2d 662, 664 (1979)). As the Supreme Court made clear in Jones v.
R.S. Jones & Associates:

In McMillan v. McMillan, 219 Va. 1127, 253 S.E.2d 662 (1979), we declined an

invitation to adopt the so-called “most significant relationship” test, recommended

by Restatement (Second) of Conflicts of Laws §§ 145, 146 (1971), for resolving

conflicts of laws arising in multistate tort actions. 219 Va. at 1129, 253 S.E.2d at

663. We said that we would adhere to the lex loci delicti, or place of the wrong,

standard that had been “the settled rule in Virginia.” Id. at 1128, 253 S.E.2d at

663. '

246 Va. at 5.

Similarly unavailing is Ms. Heard’s reliance on Hatfill v. Foster, a 2006 federal opinion
from the Southern District of New York. 415 F. Supp. 2d 353 (S.D.N.Y. 2006). In its lex loci
delicti analysis, the Hatfill court does address Virginia law beyond its general statement that

Virginia applies lex loci delicti. Id. at 364. This results in the court incorrectly lumping Virginia

with “the vast majority of [/ex loci] jurisdictions” that focus on the place of the harm, instead of




recognizing that Virginia applies the “place of publication” test to determine the place of the
wrong in defamation suits. Without addressing Virginia’s definition of lex loci delicti for
defamation cases, the Hatfill court erroneously relied on the Restatement (First) of Conflict of
Laws—without any explanation—to adopt the more general ex loci rule resulting in the location
of the wrong as “in all but a few cases is the injury felt by the plaintiff.” Id (citing Restatement
(First) of Conflict of Laws § 377 (1934)). This holding departs from the consistent rulings
regarding Virginia’s lex loci rule found in earlier Virginia federal court cases such as Katz, and
in later cases including ABLV Bank, Cockrum, LePore, PBM Products, and Fryfogle. Indeed,
the Hatfill court even proceeds to rely on a Montana case and a Fourth Circuit case applying
Maryland law to justify its application of the general lex loci rule. Id at 364-65. The Hatfill
court’s reliance on non-Virginia authorities further underscores its failure to correctly apply
Virginia law, and this Court accordingly should give Hatfill no weight.

Finally, not only have courts consistently defined Virginia’s lex loci delicti as the place of
publication for defamation claims, but they have also eliminated any doubt by clarifying that the
location is determined by where the act of physical publication occurred. Cockrum, No. 3:18-
CV-484-HEH, 2019 WL 1233857, at *13. In Cockrum, the plaintiffs alleged that the defendant
presidential campaign conspired with Russian agents to disseminate private information by
directing Wikileaks to publish the information online. /d The Virginia federal court found that
even though the defendant campaign’s headquarters were located in New York and that the
conspiracy allegedly formed in New York, “the underlying tort, the publication, was allegedly
done at some later time by a third party, WikiLeaks. Accordingly, it would be inappropriate to
designate New York as the place of the wrong.” Id Therefore, to the extent Ms. Heard attempts

to argue that California was the place of publication, which is where the op-ed was supposedly



drafted, Heard Decl. | 54, or that New York was the place of publication, which is where her
contact at the ACLU was supposedly based, id., the Court should disregard such facts in light of
those that are actually relevant to the Court’s determination ie., that Ms. Heard directed her
contact to have the op-ed published by the Washington Post in Virginia. Heard Decl. § 54;
Complaint  10.

Because the place of the wrong is determined by publication and not harm, and because
the publication occurred in Virginia, Ms. Heard cannot show that the causes of action in this case
arose outside of Virginia. Accordingly, the Court should deny the Motion.

3. The “single publication rule” has no bearing on the outcome of Ms. Heard’s
current motion.

In her motion, Ms. Heard interposes the wholly irrelevant contention that the singlé
publication rule limits Mr. Depp to one cause of action. To be clear, Mr. Depp does not agree
that Ms. Heard is correct, but regardless, whether Mr. Depp is permitted a single or multiple
defamation causes of action should have no bearing on the Court’s decision to grant or deny Ms.
Heard’s motion, which was filed pursuant to Section 8.01-265, and requests the Court to dismiss
this action based solely on forum non conveniens.® For this reason, the Court should disregard
this section of Ms. Heard’s argument.

However, even assuming arguendo that the single publication rule limited Mr. Depp to

one cause of action, the Court’s Section 8.01-265 analysis would produce the same result as if all

6 Ms. Heard raising the single publication issue at this juncture is also inappropriate because the
determination of its application is likely a jury issue. See Eramo v. Rolling Stone, LLC, 209 F.
Supp. 3d 862, 879-80 (W.D. Va. 2016) (concluding that whether a reprinting of an article with
an editor’s note constituted a substantive alteration was a factual issue for the jury); see also
Weaver v. Beneficial Finance Co. Inc., 199 Va. 196, 200, 202, 98 S.E.2d 687, 691, 692 (1957)
(whether the republication of defamatory content was the natural and probable consequence of
the original publication is a jury question).



three causes remained.” Because all three instances of publication are based on Ms. Heard’s

Washington Post op-ed, all three publications occurred in Virginia. Therefore, the Court’s

analysis would not change based on which instance of publication it addressed. Ms. Heard’s
single publication rule argument thus is a non sequitur.

B. Ms. Heard Cannot Overcome Mr. Depp’s “Presumption of Correctness” Regarding
His Choice of Forum.

In addition to showing that the cause of action arose outside of Virginia, Section 8.01-265
also requires Ms. Heard to show that California provides a more convenient forum than Virginia,
And even though a convenience analysis is rendered moot when, as here, the cause of action

arose in Virginia (since the Court should deny a motion to dismiss on that ground alone),

7 Not only should the single publication rule not apply, but it should have no effect on a forum
non conveniens determination, because “with few exceptions, states no longer extend the single
publication rule for purposes of jurisdiction or venue.” Debra R. Cohen, The Single Publication
Rule: One Action, Not One Law, 62 Brook. L. Rev. 921, 939 (1996); Buckley v. New York Post
Corp., 373 F.2d 175, 179 (2d Cir. 1967); Patch v. Playboy Enterprises, Inc., 652 F.2d 754, 757
(8th Cir. 1981); S. Bell Tel. & Tel. Co. v. Coastal Transmission Serv., Inc., 167 Ga. App. 611,
. 616,307 S.E.2d 83, 8889 (1983).

§ The fact that a convenience analysis is unnecessary is underscored by one of the two primary
Section 8.01-265 cases that Ms. Heard relies upon for her convenience argument, which clearly
involved a defamation cause of action that occurred outside of Virginia. Moreover, in Hotung v.
Hotung, the Supreme Court of Virginia conducted a convenience analysis only after reciting that
the allegedly defamatory statement was made to a reporter in Hong Kong followed by
“[v]ersions of the statement were subsequently reported in several Chinese-language
publications circulated primarily in Asia.” No. 130264, 2014 WL 576178, at *1 (Va. Feb. 7,
2014). In the other primary convenience case cited by Ms. Heard, Norfolk & W.R. Co. v.
Williams, the Supreme Court of Virginia addressed Section 8.01-265(¢i), which addresses
transfer, rather than 8.01-265¢#), which addresses dismissal when the plaintiff is not a Virginia
resident (which is the case here). 239 Va. 390, 394-96, 389 S.E.2d 714, 717-18 (1990). This
distinction is critical because subsection (ii) does not include the prerequisite that the action
arose outside of Virginia. Further, in the context of a forum non conveniens motion, “there is a
significant distinction between the transfer of an action and its dismissal. Dismissal involves a
risk that a plaintiff may not be able to assert his right of action in another court . . .” Caldwell,
238 Va. at 153. Therefore, the Williams Court was unimpeded from proceeding to a convenience
analysis.

10



Ms. Heard also fails to provide reasoning showing why California would provide a more
convenient forum than Virginia.

This balancing test incorporates the factors set forth in Gulf Oil Corp. v. Gilbert, 330 U.S.
501 (1947). The balancing and the application of the factors “is not simple math where the
[c]ourt totals the number of witnesses on each side and goes with the majority.” Littleton v.
Norfolk §. Ry. Co., 87 Va. Cir. 333, *3 (2013) (quoting Instrumentation Services, Inc. v. Town of
Victoria, 60 Va. Cir. 92, 94 (2002)). To the contrary, a key factor is the presumption that
plaintiff’s choice of forum is correct—a presumption that the defendant has the burden to
overcome. Id. (citing Williams, 239 Va. at 394, 389 S.E.2d 714)); see also Birdsall v. Federated
Dep't Stores, Inc., 70 Va. Cir. 290 (Fairfax County 2006) (denying motion to dismiss where only
argument for good cause was greater degree of practical nexus with foreign forum). Because of
the limited nature of the evidence, the time that has elapsed since the alleged incident occurred,
the fact that significant evidence has already been collected, and the parties’ access to witnesses
whether the case is litigated in Virginia or California, there are no countervailing reasons why
this case should be tried in California as opposed to Virginia. Thus, because Ms. Heard cannot
show that California should overcome Mr. Depp’s choice of forum, the Court should likewise
find that this independent reason is enough to deny Ms. Heard’s Motion.

Mr. Depp denies the fabricated events that Ms. Heard claims in her submission to the
Court. As set forth in the Complaint and in his declaration, the “abuse” that she and certain of
her friends have described simply never occurred, and that events of May 2016 actually
happened in a manner that was not remotely close to her depiction of them. Thus, the supposed
exculpatory evidence that Ms. Heard claims is present outside of Virginia does not exist. Indeed,

the converse is true: Mr. Depp already has in his possession the exculpatory evidence to

11



disprove Ms. Heard’s fake abuse claim, which is referenced in the Complaint, 9 15-17, 36-60,
89, and Mr. Depp’s declaration. Exhibit 1.

Against the backdrop of her declaration’s falsity, Ms. Heard’s inconvenience argument
falls apart. Ms. Heard’s assertion that litigating this case in Virginia would be inconvenient for
the parties and potential witnesses, and otherwise impossible because the Court lacks the power
to compel witnesses to testify in Virginia, see Mot. at 10-11, is incorrect. First, as to those
witnesses who cannot attend trial, Virginia courts routinely consider deposition testimony played
or read during the course of trial in lieu of live téstimony. See, e.g., Selective Ins. Co. of Am. v.
Salinas, 79 Va. Cir. 131 (Fairfax County 2009). Second, the case that Ms. Heard cites to argue
that the Court lacks poWer to compel witnesses to testify in Virginia—Yelp, Inc. v. Hadeed
Carpet Cleaning, Inc.—recognizes and discusses the procedure by which parties regularly and
efficiently obtain evidence from out-of-state witnesses. 289 Va. 426, 433, 770 S.E.2d 440, 443
(2015). The Uniform Interstate Depositions and Discovery Act (“UIDDA”), enacted in Virginia
in 2009, sets forth procedures for parties to use to pursue out-of-state discovery. Id. at 436. The
same statute is also enacted in California, and it contains “reciprocal mechanisms by which
discovery of persons and documents in [California] may be obtained in connection with actions
pending in a foreign jurisdiction through presentment of a subpoena issued by the foreign
jurisdiction.” Id.

In Yelp, discovery of documents located outside of Virginia was sought through the use
of a Virginia subpoena. The Yelp court held that the litigant would need to obtam an out-of-state
subpoena—as contemplated under the UIDDA procedures—to obtain such discovery instead of
through a Virginia subpoena. Id. This process is not unique to Virginia, and is utilized everyday

by litigants in state courts that seek out of state discovery. As of today, the UIDDA is enacted in

12



43 states. If any non-party chose not to comply with the UIDDA subpoenas, such witnesses
would be subject to the power of the out-of-state court, and the penalties and sanctions such the
court might impose.

Here, Ms. Heard claims that the Virginia courts have no subpoena power over the
potential out-of-state witnesses in this case. But this statement is incorrect. Ms. Heard ignores
the procedure established in Virginia—and in a majority of other U.S. states, including
California — that allows for discovery from out-of-state witnesses throu'gh the UIDDA. The
UIDDA provides a reciprocal and fair process that assists out-of-state litigants seeking discovery
from non-parties and seeks to “promote uniformity of the law with respect to its subject matter
among the states that enact it.” Yelp, 289 Va. at 433. Thus, discovery of documents from non-
party out-of-state witnesses is a non-issue, and need not be considered by the Court in assessing
this challenge to venue.?

Similarly, Ms. Heard’s claim that access to the physical premises is necessary to fairly
litigating this case is also incorrect. Site visits by jurors in civil cases are only rarely permitted,
and Ms. Heard has not provided reasons to warrant such a visit. For example, Ms. Heard claims
that the “layout of the physical premises” is important. Mot. at 12, But Ms. Heard fails to
explain why demonstratives like a diagram of the floor plan, or photographs, would not be
sufficient to demonstrate the layout to the jury. Even if the case were litigated in California (as
Ms. Heard urges), such diagrams would be sufficient and admissible. The same is true for the
“broken objects and furniture” that Ms. Heard claims are relevant and necessary to litigating this

dispute. Id. at 12. If they even exist, which Mr. Depp disputes, the “objects” could easily be

9 Ms. Heard’s assertion that “every relevant witness resides in Los Angeles, California” Mot. at
10, is incorrect. Kevin Murphy, Mr. Depp’s former Estate Manager, for example, is now a
resident of Illinois. See Exhibit 2 (Kevin Murphy Declaration).

13



transported if needed, but it seems questionable under these circumstances whether a court in
California or Virginia would allow such materials to be hauled into a courtroom.

Moreover, assuming arguendo that fragments of furniture from 2016 existed at all,
whether such physical evidence would now exist in a condition that “fairly and accurately”
depicts how it looked 2016 is a dubious proposition at best. Whether such evidence is
admissible would likely lead to motion in limine practice at the appropriate time in any
jurisdiction. Unless the “evidence” — furniture at the apartment no longer owned by Mr. Depp —
somehow remained in the same position and condition that it did at the time of the incidents in
question, which it obviously does not, a jury visit would also be improper. It remains unclear
from Ms. Heard’s memorandum of law whether she suggests such evidence remains in the same
condition or positioning due to the passage of time, and in what condition any physical evidence
remains.

Litigating this case in Virginia presents no prejudice to Ms. Heard or her proposed
evidence. Virginia does not prohibit presenting documentary evidence and demonstratives that
“fairly and accurately” depict the evidence that Ms. Heard claims is critical to this dispute. See,
e.g., Wilson v. Commonwealth, 29 Va. App. 236, 238, 511 S.E.2d 426, 128 (1999) (confirming
the admission of a video tape that was authenticated by testimony stating that “fairly and
accurately” portrayed the incident); Ferguson v. Commonwealth, 212 Va. 745, 746, 187 S.E.2d
189, 190 (1972) (“[A] photograph which is verified by the testimony of a witness as fairly
representing what that witness has observed is admissible in evidence.”). Indeed, even if the
case were litigated in California, Ms. Heard would not be hauling furniture into the courtroom.
Nor would such evidence be appropriate or necessary: pictures of her alleged damages would

suffice so long as they fairly and accurately depicted the alleged damage. Given the passiage of

14



time, a visit to the premises long since turned over to new owners would be more likely to
prejudice a jury than to provide a fair and accurate depiction. Featherall v. Firestone Tire &
Rubber Co., 219 Va. 949, 960, 252 S.E.2d 358, 365-66 (1979) (excluding demonstrative
evidence that was not substantially similar to the actual evidence at the time of the events in
question). But the decision of whether such evidence is even admissible is in the sole aiscretion
of the Court, and will be decided at the appropriate time. Jackson v. Commonwealth, 267 Va.
178, 201, 590 S.E.2d 520, 533, cert denied, 543 U.S. 891, 125 S. Ct. 168 (2004). That time is
not now.

C. Ms. Heard Is Not Entitled to an Evidentiary Hearing.

Ms. Heard requests in her Motion the scheduling of an evidentiary hearing at the Court’s
earliest available date. To the extent that Ms. Heard continues to seek an evidentiary hearing
following receipt of this Opposition, Mr. Depp respectfully requests that this Court deny Ms.
Heard’s Motion. None of the provisions cited by Ms. Heard—Virginia Code Section 8.01-265
and Fairfax Circuit Court Practice Manual (2018 ed.) Sections 1.04, 1.05, and 6.00—entitles iler
to an evidentiary hearing in connection with a motion for dismissal based on forum non
conveniens. Nor does Ms. Heard identify any case in which a Viréinia court granted an
evidentiary hearing on this type of motion.

IV. CONCLUSION

Because Ms. Heard cannot satisfy her burden required by Section 8.01-265, the Court

should deny Ms. Heard’s Motion to Dismiss.
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IN THE CIRCUIT COURT OF FAIRFAX COUNTY, VIRGINIA

JOHN C. DEPP, 11
Plaintiff,

Y. Civil Action No.: CL-2019-0002911

AMBER LAURA HEARD

Defendant.

e i W LN L N . S N

DECLARATION OF JOHN CHRISTOPHER DEPP, II
I, John Christopher Depp, 11, declare as follows:
1. I am a party in the above-entitled action. I have firsthand, personal knowledge of
the facts set forth below and if called as a witness could competently testify thereto.

2. Ms. Heard’s fabricated domestic violence allegations against me are categorically

and demonstrably false. I have denied Ms. Heard’s allegations vehemently since she first made '

them in May 2016, when she walked into court to obtain a temporary restraining order with
painted-on bruises that witnesses and surveillance footage show she did not possess each day of
the preceding week. I will continue to deny them for the rest of my life. I never abused Ms.
Heard or any other woman.

3. I am bringing this lawsuit not only to clear my name and restore my reputation,
but to attempt to bring clarity to the women and men whose lives have been harmed by abuse
and who have been repeatedly lied to by Ms. Heard purporting to be their spokespersomn.
Fortunately, there is now clear evidence from over two dozen objective third parties, including
police officers, former employees and neighbors of Ms. Heard’s, and 4 Eastern Columbia

building personnel, supported by 87 surveillance camera videos and other written and



photographic that directly refute Ms. Heard’s domestic violence allegations against me and other
false assertions. The appearance of new evidence not previously in my possession was the
impetus for my bringing this lawsuit because, after years of asserting my innocence, I am finally
in a position to prove it by dismantling each element of her hoax. I set forth this evidence in
detail below.

4, When confronted with direct evidence that exposes her domestic violence claims
as a poorly executed yet surprisingly effective hoax, Ms. Heard responded by weaving more
fantastical lies to prop up her false narrative that she is a domestic violence victim. Those lies
too cannot withstand scrutiny and clear evidence. Ms. Heard’s false narratives are dependent on
the “evidence” of her word and that of her perjurious, co-conspirator friends who have chosen to'
assist her in her hoax. Those lies are internally inconsistent, shifting, and directly contradicted
by overwhelming sworn testimonial, photographic, audio, video, and other evidence. And Ms.
Heard has a documented history, of which I will submit evidence herein, of violence against men
and women, of lying to courts and government agencies, and of suborning and attempting to
suborn the perjurious testimony of third parties to deliver to courts.

5. Notwithstanding Ms. Heard’s false domestic abuse allegations about me, there
was actual, documented domestic violence in our relationship: she was the perpetrator, and I was
the victim. While mixing prescription amphetamines and non-prescription drugs with alcohol,
Ms. Heard committed innumerable acts of domestic violence against me, often in the presence of
third party witnesses, which in some instances caused me serious bodily injury. Multiple of
these commissions of violence against me she has even admitted to under oath. Multiple
episodes of her violence against me are documented and supported by objective evidence, which

I set forth below.




Ms. Heard’s Well-Documented History And Prior Arrest For Domestic Violence

6. Ms. Heard was arrested in Seattle-Tacoma International Airport in 2009 after
police officers observed her committing domestic violence against her then-wife Tasya Van Ree.
Ms. Heard’s wife asked police to arrest Ms. Heard. The King County prosecutor declined to
charge Ms. Heard only because neither she nor her victim were residents of King County,
Washington, but not before Ms. Heard spent a night in jail and appeared before a judge in court.
Ms. Heard lied about this domestic violence incident under oath, saying “it was a trumped up
charge and it was dropped immediately for being such.” Ms. Heard also subsequently tried to
minimize-this arrest for domestic violence to the media, claiming that the police officers were
“homophobic” and “misogynists.” In fact, the arresting officer was a female, self-described
lesbian activist who has publicly disputed Ms. Heard’s claims about the circumstances of her
arrest. See  https://www.tmz.com/2016/06/07/amber-heard-domestic-violence-arrest-partner-
tasya-van-ree/; see also https://people.com/movies/amber-heards-arresting-officer-speaks-out-i-
am-so-not-homophobic/

7. Throughout our relationship, Ms. Heard also committed domestic violence against
me. She hit, punched, and kicked me. She also repeatedly and frequently threw objects into my
body and head, including heavy bottles, soda cans, burning candles, television remote controls,
and paint thinner cans, which severely injured me. As part of our divorce case, Ms. Heard was
deposed on or about August 13, 2016. Ms. Heard admitted to some of these acts of violence
against me in her deposition, although in the cherry-picked, sworn deposition snippet she
submitted to this court, she also contradicted her own sworn admissions and further perjured

herself by saying she only committed violence against me one single time. Excerpts of Amber



Heard’s depositions are attached here as Exhibit A. Ms. Heard also admitted under oath to
throwing a can of paint thinner into my head in front of witnesses:
Q: Isn’t it true, Ms. Heard, that in front of two different employees at the island you

threw the paint thinner and hit him in the head on December 15th?

A: Oh, that’s true... Exhibit A.

8. There also is an audio recording in which Ms. Heard admits to and apologizes for
kicking a door into my head and punching me in the face. After first denying these acts of
violence under cath in her deposition, Ms. Heard was forced grudgingly to concede that she did
perpetrate the violence against me that she can be heard admitting to only after being confronted
with the audio recordings of her confession and apology. Excerpts of Amber Heard’s
depositions arec attached here as Exhibit A.

9. Many people who worked for Ms. Heard and me during our marriage also
observed firsthand her violence against me or observed me with injuries that she inflicted upon
me immediately after the fact, which in some instances they felt compelled to document by
taking photographs of my injuries. Many of them have provided sworn statements attesting to
the violence they witnessed Ms. Heard commit against me.

10.  Attached here as Exhibit B is a photograph of me with a black eye caused by Ms.
Heard punching me in the face on or about April 22, 2016. This photograph was taken by my
bodyguard Sean Betts, who is a former 18 year veteran of the LA Sherriff’s Department, on
April 22, 2016.

11.  Attached here as Exhibit C are three photographs of me with scratches on my

cheek, chin and nose from an incident that took place on December 15, 2015. These



photographs were taken by Sean Bett at his insistence. Following a pattern she deployed
throughout our relationship, Ms. Heard later perversely claimed it was I who committed violence
against her on December 15, 2015, splitting her lip, bashing her in the nose so hard it nearly
broke, blackening both her eyes and beating her so violently that she claimed I broke the bed in
the process. Her account is disputed by multiple witnesses who each provided sworn testimony
that they engaged face to face with a makeup-free and clearly uninjured Ms. Heard the following
day, December 16, 2016, immediately prior to her appearance on the “James Corden” show,
which can also be viewed to see the severe injuries she claims are a lie. These witnesses include
Ms. Heard’s own stylist Samantha McMillen, who also testified to witnessing Ms. Heard visibly
uninjured on other occasions when Ms. Heard claimed I had beaten her.

12. One of Ms. Heard’s attacks caused me grave bodily injury. While I was in
Australia filming a movie approximately one month after I married Ms. Heard, on a day where
my then-lawyer tried to discuss with Ms. Heard the need that she sign a post-nuptial agreement
with me, she went berserk and began throwing bottles at me. The first bottle sailed past my head
and missed, but then she threw a large glass vodka bottle. The bottle struck the marble
countertop where my hand was resting and exploded. The projectile’s impact shattered the bone
in my finger and entirely severed the tip of my finger. Attached as Exhibit D is a photograph of
my finger. I had to have 3 surgeries to reconstruct my finger and contracted MRSA three times.
I feared that I would lose my finger, my arm, and my life.

13.  To conceal the fact that her domestic violence against me caused me grievous
bodily injury, Ms. Heard has concocted various, shifting, false stories claiming that T cut off my
own finger. First, in the midst of our divorce case, Ms. Heard caused to be leaked to the media a

fake story that I cut off my finger by punching a hole in a wall. Now, Ms. Heard has crafted a



new, but equally fake, story that I cut off my finger by smashing a plastic phone to smithereens
while violently beating her in a “three-day ordeal.” Neither of these stories is true. I did not
beat Ms. Heard in Australia at any time; nor did I cut off my own finger and shatter the bones.
The truth is that Ms. Heard threw a glass vodka bottle at me, and the bottle smashed on the
marble countertop where my hand was resting. The impact and the broken glass shattered the
bone and cut off the end of my finger. To cover for Ms. Heard, I told the emergency room
doctor that it happened in “an accident.” The doctor knew better, and told me: “this is a wound
of velocity.”

14. Unfortunately, Ms. Heard’s pattern of violence and abuse extends beyond
me. Several women who have been in a relationship with Ms, Heard have come forward to share
their personal experiences of brutal violence and other abuse at the hands of Ms. Heard. My
advisors have and continue to interview these victims, who remain deeply fearful of Ms. Heard,
and to collect evidence from these victims.

15. On May 21, 2016, I went to a penthouse in the Eastern Columbia Building that I
owned and shared with Ms. Heard. We had not spoken for a month.

16.  Our last interaction had been at my penthouse on April 21, 2016, and involved an
enraged Ms. Heard physically attacking me because I was late to her birthday dinner that I threw
for her and her friends. My lateness had been due to an important business meeting, of which
Ms. Heard was aware. Among other violent acts, Ms. Heard punched me repeatedly in the face
as [ lay in bed reading after the party, leaving me with an egg shaped swelling under my left eye.
A photograph of my injured face following her April 21, 2016 attack is attached as Exhibit B,
This photograph was taken by Sean Bett on April 22, 2016 after I returned to my West

Hollywood home.




17. After ] removed myself from Ms. Heard’s presence in the penthouse on April 21,
2016, the following morning Ms. Heard or one of her friends defecated in my bed as some sort of
a sick prank before they left for Coachella together. Indeed, our Estate Manager Kevin Murphy
told me (and later testified under oath) that Ms. Heard admitted to him that the feces was “just a
harmless prank.” As a result of the years of domestic abuse I had suffered at the hands of Ms,
Heard—most recently the April 21 physical attack and defecation on my bed sometime before
she and her friends left the next morning—I resolved to divorce Ms. Heard. I went to pick up
my things on May 21, 2016, and also resolved to tell her that [ was divorcing her. I arrived at the
penthouse in the early evening, and brought my two security guards Jerry Judge and Sean Bett as
a precautionary measure, asking them to wait just outside the door of penthouse 3. It appeared
that Ms. Heard was alone in the penthouse, although according to witness interviews, she was
not. Her friend Raquel Pennington was hiding somewhere in the penthouse, although Ms,
Pennington later falsely testified that she was summoned by Ms. Heard by text to Penthouse 3 at
8:06 PM, one of their many concocted lies. After I entered and went upstairs to collect personal
belongings, Ms. Heard and I called our then-Estate Manager Kevin Murphy together and I asked
Mr. Murphy to repeat to Ms. Heard what he had told me about her admission that the defecation
in my bed was “just a harmless prank.” Upon hearing Mr. Murphy’s recount her admission, she
went berserk and started screaming and cursing at Mr. Murphy, prompting Mr.‘ Murphy to
ultimately hang up the phone. Before he hung up, I told Ms. Heard that I intended to divorce
her. She insisted on calling her friend iO Tillett Wright, who had been living rent-free in my
properties for years, to try to explain away the feces that she left in my bed,

18. Ms. Heard put iO Tillett Wright on speakerphone. I had no interest in speaking

with Mr. Tillett Wright. Nevertheless, both iO Tillett Wright and Ms. Heard had their chance to




badger me, mock me and deny the defecation incideﬁt (of which there were multiple sworn
eyewitnesses and photographs) as a figment of my imagination. Hearing enough, I took the
phone from Ms. Heard. I said into the phone to iO Tillett Wright: “I don’t care, it’s over.” [
flipped the phone onto the sofa, and it landed about 4 feet away from where Ms. Heard was
sitting. And indeed, even Ms. Heard admitted this occurred in just this way, testifying “he, you
know, like tossed it [the phone] on — in --- tossed it in my direction or something on the table or
on the couch.” After tossing the phone onto the sofa, I turned around and walked to the other end
of the open floor plan room, to the island in the kitchen, approximately 20 feet away from Ms.
Heard. Ms. Heard immediately started loudly proclaiming that I had thrown the phone at her and
hit her in the face, and screaming “Johnny stop hitting me.” I turned to look at Amber trying to
understand what was happening. Suddenly, Ms. Pennington comes out of nowhere and runs
towards Ms. Heard from behind me and yells: “don’t do it, stop it, leave her alone.” Because she
came from the direction of the front door, and did not come past my security guards outside, she
could only have been hiding in the closet, waiting for the signal. Ms. Pennington’s ex-husband
who was present in penthouse 5 advised that Ms. Pennington lied about being summoned by Ms.
Heard at 8:06 by text, because Ms. Pennington was in fact hiding in my penthouse 3 all along. I
was shocked and immediately denied this absurd allegation because I had neither thrown the
phone at her, nor hit her, nor touched her, nor was I physically anywhere near her. Ms. Heard did
not know that my two security guards were posted immediately outside the door of the
penthouse. I had asked them to accompany me in case she became violent. At the first sound of
her screaming, they rushed inside the penthouse in a second. The two guards surprised Ms.

Heard with their entrance, and indeed she appeared shocked. They witnessed her saying “stop




hitting me,” as [ stood 20 feet away from her. She then changed her screams and speaking tense
to “you better not hit me again!”

19.  Although both Ms. Heard and iO Tillett Wright have testified, under penalty of
perjury, that Ms. Heard screamed “called 911” and iO Tillett Wright claimed he called 911
instantaneously “to save Amber’s life,” and although Ms. Heard testified under oath that the
police arrived just a “few minutes later” after I was seen on surveillance video leaving the
building at 8:29 PM, LAPD logs show that 911 was not called until 10:07, 1 hour and 38 minutes
after I departed the Eastern Columbia Building. Amber Heard’s and her friend iO Tillett
* Wright’s sworn 911 call testimony, like the rest of their testimony and hoax, was simply a lie.
To further the hoax, iO Tillett Wright even wrote and published a piece in Refinery 29 titled
“Why I Called 911.” Mr. Tillett Wright claimed in his article that “when I [he] was on the
phone™ with Ms. Heard listening to what he claimed was the sounds of violence, he decided to
call 911 and “invite the police into the situation ... in a split second.” But LAPD records show
this all to be a lie to support the bigger lie. After being confronted by the public on Twitter
regarding the gross inconsistencies of his and Ms. Heard’s testimony when held up against the
LA Police Department 911 call logs, iO Tillett Wright decided to change his story again and
come up with an entirely new story, absurdly posting on May 16, 2019 “I was in nyc when I
called 911, which put me through to NYPD. They said they’d have it passed through to LAPD
but I worried it wouldn’t be fast enough, so I asked a friend in LA to call anonymously.” In
addition to his perjury-explaining, newly concocted, anonymous 911 caller, disproven by the
Police Department’s own record that the 911 caller was “Jo Wright” (not as he now was

bizarrely claiming, some new, mystery friend) and his and Ms. Heard’s own testimony claiming




the same, Mr. Tillett Wright also tweeted that the inexplicable time gap could somehow vaguely
be the fault of the New York Police Department.

20. As Ms. Heard screamed first that I had hit her and then that I better not hit her
again, [ yelled back that she [Ms. Heard] was crazy, and that I did not touch her, as I had not.
My two security guards were both eyewitnesses to this incident, and have testified under oath to
it. An excerpt of a deposition given by Ms. Pennington is attached as Exhibit E, in which even
she admits that at the time of the incident, I immediately denied hitting Ms. Heard. Ms.
Pennington also admits in her deposition that she never saw me hit Ms. Heard. That portion of
her deposition is attached as Exhibit E. It is accurate that Ms. Pennington never witnessed what
did not happen, but her testimony that she was not present throughout most of Ms. Heard’s abuse
hoax is a lie, and both other eyewitnesses have so testified that she was present and standing with
Ms. Heard by the sofa as soon as Ms, Heard started play-acting abuse. Ms. Heard asserted in her
deposition that from the time I left until the “few minutes later” when police arrived, she called
and was on the phone with her lawyer. This period was demonstrably not a “few minutes” but in
fact nearly 2 hours, according to the surveillance footage of my departure and police logs
attached as Exhibits F and G. And a witness who was present in the room after I left described a
scene where, guided by Ms. Heard’s divorce lawyer on the phone, the co-conspirators got their
hoax story straight and were instructed to each “write it down” before 911 was dialed quite some
time later.

21. Stunned by the faked abuse allegations, I left penthouse 3 and walked down to my
penthouse 5. In penthouse 5, I was shocked to see some sort of bead making, arts and crafts

operation littering and strung across the room, along with Raquel Pennington’s then-boyfriend

Josh Drew, a dog, and a woman I did not know. Based on her later deposition testimony -
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supporting Ms. Heard’s abuse hoax, I later learned that the woman was Ms. Heard’s friend
Elizabeth Marz, who also lived rent-free in my property. I told Josh Drew and Elizabeth Marz to
get off my premises immediately. Then I left the Eastern Columbia Building with my two
security guards and returned to my home in West Hollywood. Surveillance footage from the
Eastern Columbia Building shows me boarding the penthouse elevator, riding downstairs, and
exiting the elevator at 8:29 pm on May 21, 2016.

22. My recollection is that I left Los Angeles, California the following day, May 22
for rehearsals on the east coast. From there I traveled to Europe to tour with my band the
Hollywood Vampires, without returning to Los Angeles. [ did not return to Los Angeles until
late June or early July of 2016.

23. I understand that Ms. Hearci claimed under penalty of perjury that her friend, iO
Tillett Wright, urgently called 911 in the middle of the hoax fight she absurdly concocted on the
evening of May 21, 2016. This 911 call, according to Ms. Pennington’s testimony, would have
occurred right around 8:06 PM. Both Mr. Wright and Ms. Heard claimed under oath that Mr.
Wright was on the phone with Ms. Heard and heard Ms. Heard screaming for someone to call
911 because I was violently attacking her. Ms. Heard claimed under oath that I “wound up my
arm like a baseball pitcher” and threw her cell phone into her face as hard as I could from point
blank range, “with great aim,” and then pulled her hair and further battered her face “with some
appendage” of my body. All of these hoax allegations are demonstrably false.

24, Mr. Wright vividly claimed, under penalty of perjury in documents submitted to a
court to obtain a temporary restraining order against me, that he called 911 in the middle of this

concocted violent fight to “save Amber’s life.”
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25.  Ms. Heard and Ms. Pennington also later claimed, in a deposition under the
penalty of perjury, that I destroyed two of my own penthouses and the adjoining hallway by
picturesquely swinging a magnum-sized bottle of red wine like a baseball bat. Ms. Pennington
testified that “they have a big island in the middle of the kitchen and on there, there’s candles
and like fruit and, you know, glass — like jars and vases and things like that. And he just was
hitting everything with the wine bottle, just smashing it all off So there was fruit on the floor,
and baskets and, you know, glass bottles and flowers.” Sece Exhibit E. Ms. Heard similarly
testified under oath: “Penthouse 5 was destroyed.” Exhibit A. So that is two destroyed
penthouses they testified to. This vivid scenario they described never happened, and the “crime
scene” they invented is just one more disprovable lie, in this instance dismantled by the sworn
testimony of the two responding police officers. The female and male domestic abuse-trained
police officers, who hours later arrived on the scene in response to these co-conspirators’ alleged
“emergency call” and did two security sweeps of the penthouses, later testified under oath that
they found no damage whatsoever to any of the premises. I understand that Ms. Heard’s
publicist, years later, tried to explain away this direct contradiction of Ms. Heard’s and her
friends’ story by police by absurdly and falsely claiming to media that my lawyer and I had “paid
off” the two dozen sworn eyewitnesses who contradicted her various claims, including the police
officers. Ms. Heard tried to weakly explain this inexplicable coniradiction in her own deposition
to the testimony of the two police officers:

“A: I don’t know what they [the two police officers] — what they saw or didn’t see. 1

wasn’t ushering them around. They did that by themselves ... but there was extensive

damage to which we have plenty of evidence that the officers saw extensive damage.

Q: Is it your testimony here today that the officers saw extensive damage?
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A: I don’t know what the officers saw.” Exhibit A.

26.  Ms. Heard and her perjurious, co-conspirator friends whom she invited to live
rent-free in my penthouses also testified under oath that Ms. Heard had visible injuries to her
face as a result of being struck by a cell phone and further battered by “some appendage” of me
on May 21, 2016. Ms. Heard texted her makeup artist later that night, claiming that her face was
“swollen” and looked “stupid.” Ms. Heard’s friend Elizabeth Marz testified under penalty of
perjury that on the evening of May 21, 2016 “her eye — just the whole side of her face was like
swolled [sic] up and red and puffy and ... it was red and puffy and swollen ... progressively
getting worse™ which is attached as Exhibit H.

27. I did not violently attack or even touch Ms. Heard, and Ms. Heard’s and her
friends’ poorly fabricated accounts of that night are entirely disproven by the sworn accounts of
two domestic abuse-trained police, both of my security guards (one of whom was an 18 year
veteran of the Los Angeles Sheriff’s Department), and the testimony of a muititude of witnesses
whose face to face interactions with Ms. Heard throughout the ensuing week began the following
day, May 22, 2016. The accounts of Ms. Heard’s and her friends’ is also contradicted by 87
surveillance videos that were captured, reviewed and preserve_d by the management staff of the
Eastern Columbia Building.

28.  Furthermore, when two LAPD police officers, Officer Melissa Saenz and Officer
Tyler Hadden, arrived at 10:24 pm on May 21, 2016 they later testified under oath that Ms.
Heard had no injuries to her face following two separate examinations of her face and body.
Coupled with their testimony that there was no scene of destruction or indeed any damage
whatsoever, both police officers testified under oath that Ms. Heard had no injuries, and they saw

no property damage in the penthouse or the hallway. The entirety of their testimony is attached
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here as Exhibits I and J. I understand that at 10:24 pm, Ms, Heard texted her makeup artist,
Melanie Inglessis, that her face was “swollen” and “looked stupid.”

29,  On Monday, May 23, 2016, Ms. Heard filed for divorce from me without making
any allegations of domestic violence.

30. On May 25, 2016, Ms. Heard sent me a text message stating, “You and I have the
control. And love each other, I thought you filed [for divorce]. You said you were going to and
said good-bye.- I'm sorry if I've hurt you.- I have nothing but love for you.” In the text, Ms.
Heard also admitted “[j]ust confirmed that cover letter [sent to your lawyer] is completely private
and has nothing to do with any public record. (And only included the domestic violence
‘restraining order stuff because I callegl the lawyer when the cops were here and I didn't know
what to or why -- didn't know what to or why that happened and was scared). The text message
is attached here as Exhibit K. Ms. Heard echoed this sentiment to her former friend and
neighbor, [saac Baruch, who testified that Ms. Heard said to him when he confronted her with
her abuse hoax soon after she went public with it on May 27: “the lawyers are doing all of this.”
Mr. Baruch’s declaration is attached here as Exhibit L.

31.  When I did not accede to her demand for money, Ms. Heard publicly accused me
of domestic violence, seeking and receiving a temporary restraining order against me when
appearing in Los Angeles Superior Court on Friday, May 27, 2016 with a first-ever-seen
prominent bruise and cut on her face that she claimed resulted from being hit in the face by a cell
phone thrown by me and further facial battering from “some appendage™ of mine on the evening
of May 21, 2016.

32. Again, this domestic violence allegation was untrue, and Ms. Heard’s purported

injury was staged. In addition to the police officers who observed her on the evening of May 21,
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2016, there are over a dozen sworn statements that have been taken from eyewitnesses who
interacted with Ms. Heard face to face in the days after May 21, 2016, and testified that she
clearly had no injury to her face in the days leading up to going public -with her hoax on May 27.
Three people who worked in the Eastern Columbia Building have twice te::stiﬂed under oath that
they had close, daily contact with a makeup-free Ms. Heard, in good light, and she had no visible
injuries on her face or otherwise. Their depositions are attached as Exhibits M, N, and O.
Brandon Patterson, a fourth building employee and the General Manager of the Eastern
Columbia Building whom I do not know personally, stated the same thing under penalty of
perjury in a declaration. That declaration is attached here as Exhibit P. |

33. The testimony of the Eastern Columbia Building employees is confirmed by
surveillance vidcos that captured images of Ms. Heard’s face between May 22, 2016 and May
25, 2016. In each video, Ms. Heard does not have any marks on her face whatsoever. The
videos are attached here as Exhibits F. Stills taken from those videos with close up shots of Ms.
Heard’s face are also attached as Exhibit Q. In one surveillance video, according to sworn
testimony from Eastern Columbia Building personnel, Ms. Heard, her sister Whitney Heard, and
her co-conspirator Raquel Pennington were captured returning to the building on two separate
cameras the night of May 24, 2016. In the first surveillance video, they are laughing, and when
Whitney Heard throws a fake punch at Ms. Heard’s face, they laugh even harder. They are seen
on a different camera continuing to act out the abuse hoax as they enter the elevator. Ms.
Heard’s face is visibly unharmed, at that point 3 full days after she claimed to have been battered
by me. The Eastern Columbia Building employees also testified that they went back and
reviewed the surveillance footage after Ms. Heard publicly unveiled her hoax and apparently

battered face for the first time on May 27, 2016, as she appeared in court to obtain a temporary
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restraining order. The building personnel testified that her injury claims were “false” based on
their personal interactions with her between May 22, 2016 and the date she first unveiled her
supposedly battered face May 27, 2016.

34, Furthermore, Ms. Heard’s own stylist, Samantha McMillen, has stated in a
declaration under penalty of perjury that she interacted with Ms. Heard, face to face, on May 24,
2016, and that she could clearly see that she had no injuries. That declaration is attached as
Exhibit R.

35. The first time that Ms. Heard was scen with an injury to her face was May 27,
2016—the day she went to out in public trailed by paparazzi and then to court to obtain the
domestic violence restraining order against me. That she was visibly uninjured prior to May 27
was confirmed by the surveillance video footage and the testimony of the multitude of sworn
witnesses who testified that they interacted with Ms. Heard throughout the week of May 22.
2016.

36. _ After I recently began to obtain new, previously hidden evidence to disprove the
May 21, 2016 hoax that she presented to the court on May 27 to obtain a temporary restraining
order against me, Ms. Heard chose to put further emphasis on other of her abuse claims, hoping
that I would not obtain evidence that would dismantle those too. One such claim related to
December 15, 2015. On that date, I wg{s at my penthouse and Ms. Heard screamed at me and
then violently assaulted me, scratching my cheek, chin and nose. My security guard, a former
long time LA Sheriff’s Deputy, whom I called to pick me up the evening of December 15, 2015
insisted on taking photographs of my injuries, which are attached hereto as Exhibit C. There was
nothing particularly memorable to me about this incident, given the sheer volume of violent

assaults and other abuse I endured from Ms. Heard during our relationship.
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37.  Consistent with her pattern, Ms. Heard rewrote the story to a false one in which I
assaulted her, and split her lip open, nearly broke her nose, blackened both her eyes and hit her
so savagely and repeatedly that the bed broke. Unfortunately for Ms. Heard, her December 15
hoax has also been obliterated by two witnesses who have come forward -- her own stylist
Samantha McMillen and our former Estate Manager Kevin Murphy - to provide sworn
statements of their face to face interactions with a visibly uninjured Ms. Heard the following day,
December 16, 2015. Ms. McMillen testified that while styling a makeup-free Ms. Heard the day
of December 16, 2015 to prepare her for an appearance that evening on the “James Corden”
show, Ms. Heard had no injuries whatsoever to her face. The December 16, 2015 “James
Corden” show can be viewed on Youtube, and it evidences a visibly uninjured Ms. Heard who
bears none of the markings that would exist if Ms. Heard’s testimony was true. According to
Ms. McMillen’s testimony, after the show Ms. Heard said to Ms. McMillen, “can you believe I
did that show with two black eyes?” Exhibit R. Ms. McMillen testified that Ms. Heard did not
have two black eyes, before the show, during, or immediately after. Exhibit R. Again, Ms.
Heard’s hoax-assisting friend iO Tillett Wright jumped in to support the lie, writing in his piece
in Refinery 29 that he was with Ms, Heard the following day and witnessed her injuries. But iO
Tillett Wright was not in LA on December 15, 2016 according to witnesses, bécause he was in
Ohio filming a show. When confronted on May 16, 2019 by the public on social media about his
published, Refinery 29 lie of Ms. Heard’s injuries that he “witnessed” held up against his social
media post “geotags” showing he was in Ohio at the time, iO Tillett Wright admitted in a Twitter
post that his “geotags” showed him to be out of LA, and confessed that he was “guilty of
changing my geotags for sure.” Nevertheless, he bewilderingly added he flew back “early” to

attend to and witness Ms. Heard and further wrote: “I can change my geotags anytime and
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anywhere and it has nothing to do with a case. I wouldn’t be so naive as to think that a lawyer or
cop would ever use Instagram geotags because as soon as a judge found out you can change
them it would get thrown out.”

38. On December 16, 2015, Ms. Heard also summoned our then-Estate Manager Mr.,
Murphy to my penthouse to complain about the fact that I had beaten her up the night before.
Mr. Murphy testified that Ms. Heard’s face was utterly uninjured and unmarked, and appeared
makeup free, as they spoke face to face and in good light the day after she alleped the brutal
attack. Mr. Murphy also testified that Ms. Heard called him back up to the penthouse bedroom
specifically to show him a clump of blonde hair on the ground purporting to be hair I had pulled
out of her head.” Because of Ms. Heard’s demeanor and the fact that she showed Mr. Murphy a
clump of hair on the floor but not the place that hair was pulled from, Mr. Murphy grew
suspicious and took a time- and date-stamped cell phone photograph of the hair clump, and later
compared it to the hair clump Ms. Heard submitted to the court under oath. The hair clumps do
not resemble each other, as Mr. Murphy testified in his declaration. Mr. Murphy, like other
eyewitnesses, also testified to the very real violence Ms. Heard committed against me, that left
real injuries.

39. Cynically relying on the concept of #believewomen that that has been promoted
as part of the important #metoo movement, Ms. Heard’s “evidence” rests primarily on her word
and that of her dependent friends. She and they have falsely accused me of violence, although
interestingly none of her “witnesses” say they ever witnessed any violence. And they did this
despite the inconvenient truth of my possession of eyewitness statements provided under penalty
of perjury and photographs of her converse violence committed against me, overwhelming

evidence that her various abuse claims and the injuries that she claimed ensued from them are

18



hoaxes, the fact of her own prior arrest and incarceration for domestic violence against her
previous wife, and new witnesses who are now coming forward to describe the brutal violence
they suffered at her hands. She also lied about the circumstances of her domestic violence arrest,
and the supposedly homophobic motivations of the arresting officer (a self-described lesbian gay
rights activist) under oath. Exhibit A.

40. Indeed, lying under oath, and to courts and government agencies, and suborning
or attempting to suborn the perjury of her friends and employees to help her get what she wants
or to protect her from criminal prosecution, is demonstrably Ms. Heard’s modus operandi. We
recently obtained evidence showing Ms. Heard scheming in an email discussion with her lawyer
Marty Singer (also, oddly, my lawyer in my divorce from Ms. Heard) to suborn the perjury of
her former assistant Kate James to wiggle out of her criminal dog smuggling case. “You have to
be careful that she [Ms. James] will cooperate and will not go public, if you ask her not to be
truthful” grotesquely advised Mr. Singer in writing, Ms. Heard responded in the same email
chain to Mr. Singer, copying Mr. Murphy, on the topic of seeking Kate James’ “untruthful”
testimony: “Marty — I'm waiting to hear back from you before I reach out to Kevin to liaise with
Kate. AH”. A follow up email was sent by Ms. Heard to Mr. Murphy, copying her lawyer Marty
Singer, saying: “Kevin, what do you think??? Could you possibly reach out to her for us?? Do
you think you could get her to do it?” “It” was Ms. Heard’s hoped-for commission of perjury to
submit to the Australian court. Mr. Murphy explained this email under oath, testifying that Ms.
Heard asked him to suborn perjury from Ms. Heard’s former assistant Kate James on Ms.
Heard’s behalf, and even attempted to bully Mr. Murphy into lying himself on her behalf by
threatening his job after Mr. Murphy refused to lie, saying to him: “Well I want your help on this

.... I wouldn’t want you to have a problem with your job.” Exhibit A to Kevin Murphy’s

-
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Declaration. Ms. Heard’s attempts to suborn perjury to trick the Australian court are confirmed
by the email attached to Mr. Murphy’s declaration. In another illustrative incident showing Ms.
Heard’s relationship with the truth and willingness to defraud the government or anyone else to
get what she wants, Ms. Heard sent a signed letter dated September 28, 2014 to the Department
of Homeland Security, falsely claiming that her assistant Samantha McMillen, a citizen of the
United Kingdom, was merely her “friend” traveling to the US on a tourist visa. Attached as
Exhibit S is Ms. Heard’s signed letter which says among other things: “My name is Amber
Heard. I am a proud American citizen. I am writing this letter in response to a fraudulent
report made against my English friend, Savannah McMillen ... It has come to my awareness that
while spending time visiting me in the United States someone made a false claim against her
stating, without any proof or corroboration, that she was unlawfully working for me. As her
Jriend, I can say truthfully and unequivocally that this allegation is entirely false.... Iwould like
1o go on record saying that Savannah McMillen is a personal friend, and to my knowledge, has
never worked unlawfully or otherwise in the United States. Or for me. Iregret that the precious
time of our immigration agencies has been bastardized on such a petty personal matter made out
of malice, not truth.... I expect the same standards that we hold as pillars in our great justice
system, be allied to immigration policies, as they serve at the forefront in representing United
States and her values.” In fact, the story that Savannah was merely her “friend” was a lie Ms.
Heard, an “immigration activist,” fraudulently wrote to Homeland Security to get what she
wanted; Ms. Heard’s assistant Savannah McMillen was illegally working in America, for Ms.
Heard, as a simple Google search or paycheck in my possession would reveal. Lies, deception,
and perjury are useful tools to Ms. Heard and her ilk — to obtain money, to accuse me of violent

abuse and obtain a false temporary restraining order, to avoid criminal prosecution, to receive
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philanthropic invitations and accolades, to obtain illegal immigration rights for her assistant, to
achieve and maintain fame, and to explain away evidence of her actions to the media for which

there is no lawful or reasonable explanation.
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Executed this day of May, 2019 in Los Angeles, California.

1 declare under the penalty of perjury under the laws of the United States of America and the
State of Virginia that the foregoing is true and correct.

\ Christopher Depp, I} _—/




J. Depp Declaration
Exhibit A
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Los Angeles, California

Saturday, August 6, 2016, 10:00 a.m.

THE VIDEOGRAPHER: Good morning. We're on the
record. This 1s the recorded video deposition of Amber
Laura Depp i1n the matter of Petiticner, Amber Laura Depp,
versus Respondent, John Christcocpher Depp 11, taken on
behalf of the respondent. This deposition is taking
place at 2049 Century Park East, Los Angeles, California,
on August 13th, 2016 at approximately 10:01 a.m.

My name is Stan Beverly. I'm the videographer
with U.S. Legal Support located at 11845 West Olympic
Boulevard, Los Angeles, California. Video and audio
recording will be taking place unless all parties have
agreed to go off the record.

MR. KOENIG: Where are Charles and Lenny?
Okay.

THE VIDEQGRAPHER: Would all present please
identify themsel&es.

MS. BERK: Yes. Good morning. Blair Berk on
behalf of respondent, John -- Johnny Depp.

MR. ALLHQF¥: Hans Allhoff on behalf of
respondent, Johnny Depp.

MS. WASSER: Laura Wasser on behalf of the

respondent, Johnny Depp.
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Q Okay. And your c¢laim is that there were marks

on your face prior to the police arriving, correct?
< A I don't know if there were marks on my face or

how puffy or how red it was. I don't know how it looked
because I probably didn't spend any time looking in a
mirror immediately after.

Q Is it your testimony that there was in
Penthouse 5 bottles broken? Correct?

A In Penthouse 57

Q Yes.

A Yeah. There -- Penthouse 5 was destroyed.

Q Destroved. -Glass on the floor?

A Yes.

Q Wine spilled?

A Yes. In the hallway, as well.

Q Clear signs that there was damage --

A We have pictures.

Q -- and wvandalism in Penthouse 5 —-
A Yeah.
Q -- downstairs?

A There was clear damage done downstairs in
Penthouse 5.

Q And you believed you had clearly been assaulted
by Johnny Depp, correct?

A Are you asking me if I believe I had been
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A Yes.

Q Isn't it a fact when they made that inspection
of Penthouse 5, they did not see any broken glass on the
floor?

A I don't know what they -- what they saw or
didn't see. I wasn't ushering them around. They did
that by themselves. I guess maybe Josh was showing them
around. But there was extensive damage to which we have
plenty of evidence.

Q Is it your testimony here today that the
officers saw extensive damage?

A I don't know what the officers saw.

Q Had any of the damage been cleaned up when the
officers arrived? By you?

A Um, by the time the second set of officers
arrived, we had cleaned up the kitchen and cleaned up a
bit and cleaned up, yeah.

Q By the time the first officers arrived, had you
cleaned up any damage to Penthouse 57?

A I den't think so.

0 Okay. Isn't it a fact that you went with the
officers to Penthouse 5, the firxst set of cofficers?

A No.

Q Is it your testimony that you never went to

Penthouse 5 with either of the ocfficers of the first set
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to strike.

Q

Ms. Heard, I'd like you to listen to what I'm

about to play. Would you de that?

(Audio clip played as follows:

"MALE VOICE: I then stood up. I
don't even know if I said -- I mean
I might have said like 'What the
fuck, ' you know, whatever, because I
had just been hit in the head with
the fucking corner of the door.
"FEMALE VOICE: I'm so sorry I did
that. I'm sorry."

"MALE VCICE: And then I stood up.")

BY MS. BERK:

A

0

Do you recognize the voices on that tape?
Uh-huh.

And who are the people on that tape?
That's Johnny and I.

Okay. And is Johnny describing an act where

you made a door go into his head?

MR. HARDER: Objection. Harassing,

argumentative, vague.

THE WITNESS: I -- I was trying to escape from

a room where Johnny was attacking me. And in order to

escape,

I was trying to get onto the other side of the
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door attempting to close the door and he was attempting
toc get in, despite my attempts to try and escape an
assault.

BY MS. BERK:

Q Isn't it true that on this tape that was just
played, you tell Johnny Depp you're sorry?

A Yes.

Q Okay.

(Audio clip played as follows:
"MALE VOICE: And then you fucking
clocked me.
"FEMALE VOICE: I remember hitting
you as a response to the door
thing.")

BY MS. BERK:

Q Did you just tell Johnny Depp in that recording
that "I remember hitting you as a response to the door
thing”?

A Yes. As he was trying to get into the door, I
was trying -- into the room, I was trying to escape him.
He pushed the door into me and I was trying to hit him by
getting out -- getting him out of the door to stay in the
room.

Q And you told him in that tape recording that

you hit him, correct?
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A I don't -— I don't know what words I used in
that. You can play it back if you want, but I don't
remember exactly how long.

Q If you wouldn't mind, if you'll continue to
listen.

A Okay.

(Audio tape played as follows:

"FEMALE VOICE: And I'm really sorry

about hitting you with the door. It

was —-—- or hitting your head.")

BY MS. BERK:

Q Did you tell Johnny Depp at that time you were
speaking to him that you were really sorry for hitting
you —- hitting him with the door hitting him?

A I was —— I think in that recording I made it
very clear that I was sorry that the door hit him while
he was trying to get into the room I was escaping or
attempting to escape into.

MS. BERK: I will mark, uh, uh, um -- excuse
me. I'd like you to listen to the following tape. This
is "Punch" and we need to have a --

MR. O'DONNELL: Are these being marked as
exhibits?

MS. BERK: Yeah, mark as exhibits.

MR. ALLHOFF: We just marked P as the one we
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just played. Correct.

you is Q.

MS. BERK: Yes.
MR. ALLHOFT: Okay. Next.

{Exhibit P marked)

MS. BERK: The next thing I'm going tc play to

Would you listen to this, please.

Punching. The one that says “Punching;

(Exhibit Q marked)

(Audio tape played as follows:

"MALE VOICE: Probably just a shitty
lock.

"FEMALE VOICE: Yeah, I didn't do
that.

"MALE VOICE: Anyway, I opened the
bathroom door when you were knocking
on it. After a few times, I opened,
and, you know, you just kept come --
you just kept going, you just kept
going, kept going. I tried to close
the door three times, you know.
Please, please, just don't let —-
you know, and then --

"FEMALE VOICE: Babe --

"MALE VOICE: Wait. And then I then

I - I --TI - accidentally, I
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swear, when I was trying to close
the door, I guess it scraped your
toes. I -- you know, I didn't mean
to do that. And I bent down and you
either pushed or you kicked -- I
think you kicked the door open.
"FEMALE VOICE: I didn't know I did
that.

"MALE VOICE: I mean sort of caught
the door, yeah, more open so it
would hit me.

"FEMALE VOICE: No. I didn't —-
"MALE VOICE: Wait.

"FEMALE VOICE: I didn't not mean to
do that.

"MALE VQICE: Wait. And it hit me
in the fucking head.

"FEMALE VOICE: I did not mean to do
that.

"MALE VOICE: I was bent down behind
the door.

"FEMALE VOICE: I did not do
anything to —-- I did not kick the
door or push the door so that it

would hit you. I did not. I swear.
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I mean that did not -- it was not my
intention. I think I remember when
the door scraped my toes.)

BY MS. BERK:

Q Okay. So you told him in that excerpt that you
hit him with a door but did not intend to hit him,
correct?

MR. HARDER: The recording speaks for itself.
BY MS. BERK:

Q Did you say that?

A I —— I said whatever I said in that recording.
Q@  Okay.
A I don't -- when you play it for me, it's hard

for me to remember every single word.
o] And that's a recording marked as Exhibit -- the
punching?
MR. ALLHOFF: Q. What you just played?
MS. BERK: Q. Q.
Q Would you continue to listen to Exhibit Q7
A Uh-huh. Are these from the same day?
(Audio recording played as follows:
"FEMALE VQOICE: I -- I reacted, but
this whole -~ the door thing, I
never —— I never did that. That

wasn't on purpose. I might have
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her.

done it on accident.

"MALE VOICE: Okay. 8So let's say
that was an accident. I then stood
up. I don't even know what I said.
I mean I might have said like 'What
the fuck,” you know, whatever,
because I had just been hit in the
head with the fucking corner of the
door.

"FEMALE VOICE: 1I'm so sorry I did
that. I'm sorry.

"MALE VOICE: Then I stood up and
then you fucking clocked me.
"FEMALE VOICE: I -- I remember
hitting you as a respcnse to the
door thing.")

THE WITNESS: That's exactly what I just told

(Audio recording continues as follows:
"FEMALE VOICE: I'm really sorry
about hitting you with the door —-

or hitting your head. I did not

mean to nor -—-

"MALE VOICE: You didn't not mean to

hit me in the head with the door,
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but you meant to --

"FEMALE VOICE: I didn't —-

"MALE VQICE: -- punch me in the

jaw.

"FEMALE VOICE: I meant to hit you

and I -- I did not do this thing

ﬁith the door. I do remember I did

mean to hit you.

"MALE VOICE: But that you didn't

mean?

"FEMALE VOICE: The door? WNo. God

no,. I -- I -- |

"MALE VOICE: But punching me in the

jaw you did?

"FEMALE VQICE: I —-— ckay. I'm

sorry.")
BY MS. BERK:

Q So on the tape you tell Johnny Depp tha£ you

did mean to hit him?

MR. HARDER: Objection. That's argumentative
and it misstates what the recérding was.

THE WITNESS: And it also misrepresents that —--
what actually happened, which is him trying to get into a
room I'm trying to keep him out of, and then he runs the

door over my toes trying to get intc the room. I tried

Lo
e e e e |
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to push him out of it, which is what the hit is that is
referred to. And Johnny, whenever he was hit or touched
at all, referred to it in these ways of punching or
clocked or whatever. And whether you discussed it with
him or not, the last thing you do in -- in talking to him
afterwards or trying to reconcile with him is to get into
what the definition of those words mean to him.

MR. HARDER: Just say what happened.

THE WITNESS: So I just never -- I never even
addressed it. If he was ever pushed, it was a clock —--
he called it a cold-clock. I mean, he was just very
dramatic about everything about it.

BY MS. BERK:
Q Isn't it true, Ms. Heard, that in December of

2015, you punch Johnny Depp in the face with a cleosed

fist?
(Sotto voce discussion among respondent's
counsel off the recoxrd)
THE WITNESS: I hit -- I hit Johnny one time
when he -- sorry, I'll wait.

MR. HARDER: No. Answer the question. Please
stop whispering because it's distracting over here.

MS. GARVIS WRIGHT: 1It's your team.

THE WITNESS: No. I was referring to --

MR. HARDER: No. These two.
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MS. SPECTOR: Same ocbjections.

THE WITNESS: Well, when you live in such a
violent relationship as I have been in with someone who
is so much bigger than you and so much stronger than you,
and has no off button, you do the best you can to defend
yourself. And I don't know to what extent or to -- what
I would have -~ that he could claim I have done damage on
him. I've done my best to defend myself. He is much

bigger than me. He's much stronger than me. And this
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went on for so long before I ever even tried to defend

myself.
MS. BERK: Objection. Move to strike.
Nonresponsive.
Q Isn't —--

MR. HARDER: It is responsive.
BY MS. BERK:
Q Isn't it a fact, Ms. Heard, that you, on
multiple occasion alsoc prior to today --
MR. HARDER: Please lower your voice.
BY MS. BERK:
Q -— threw objects that --
MR. HARDER: Please lower your voice.
BY MS5. BERK:
Q —-- hit Mr. Depp, including a Mineral Spirits

can?
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MR. KOENIG: Objection.

MR. HARDER: 352. It's irrelevant to these
proceedings. It's vague as to time. Vague and
ambiguous. Including a mineral -- are you —- it sounds
like a compound. Are you asking about several instances
or one instance? It's vague.

BY MS. BERK:
0] Have you ever intentionally thrown an ocbject
that hit Mr. Depp prior to today?

MR. HARDER: OQOkay. Okay. I'm going to get
some new objectiens. 352, irrelevant to these
proceedings, vague and ambiguous, vague as to time,
harassing.

But go ahead and explain in any way you feel is
appropriate.

THE WITNESS: Um, what do you mean?

BY MS. BERK:
Q I mean have you ever thrown a -- an object
prior to today at Mr. Depp that hit him?

MR. HARDER: éame objections.

THE WITNESS: I don't know what has hit him. I
don't remember anything in particular about Mineral
Spirits.

Q Have you ever thrown a bottle or any other

object at Mr. Depp prior to today -- to today which hit
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him?
MR. HARDER: Same objections.
fHE WITNESS: I don't know.
BY MS. BERK:
Q Isn't it —--
A I don't know what's hit him. I don't know.
0 Isn't it true, Ms. Heard --

MR. HARDER: You interrupted her.

THE WITNESS: I don't know what has hit him. I
don't know what has been thrown in self-defense because
it meant that -- or him being -- landing alpunch at me.

I don't know also what I, um, will pass over when we have
these discussions afterwards and you're just seeking for
peace what you -- what you -- what I would have said or
not said just to move on with our lives and acquire for
ourselves some sort of peace. S0 a lot of times we'd
have these conversations afterwards where he would
articulate some of his experiences in -- and a lot of
which are delusional and I would -- some to which I would
agree and not --

MR. HARDER: Focus on the question. The
question was about throwing.

BY MS. BERK:
Q Have you ever, prior to today, thrown any

ocbject at Mr. Depp whether or not it hit him?
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A Um --

MR. KOENIG: Objection. Vaqgue.

MS. SPECTOR: 352.

MR. HARDER: 352, irrelevant, vague, vague as
to time, calls for a narrative potentially.

MS. BERK: It calls for a yes or no answer.

THE WITNESS: I don't think it does.

BY MS. BERK:

0 Ms. Heard, have you, prior to today, ever
thrown any object at Mr. Depp whether or not it actually
hit him?

MR. HARDER: Same objections, and answer
however you wish.

THE WITNESS: X don't know. It depends on, I
guess, the context. I might have thrown something if it
meant that it was either because he was advancing on me
or because I had no other means to which I could protect
myself. He weighs well over 100 pounds more than me and
if someone like that is coming after you because they're
high or ~-- or fucked up -- excuse me -- high or drunk and
have taken a bag of ecstasy and done a bunch of cocaine
and are heavily intoxicated like in Australia or Japan --
BY MS. BERK:

Q Ms. ——

A -- you do whatever you can to —--
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MS. GARVIS WRIGHT: Seriously?
THE WITNESS: -- defend yourself, and I don't
know if -~ I -- I have no idea what else I could do.
BY MS. BERK:
Q So Is that yes or no?

A I don't know is what my answer was to you --

0 Okay.
A -- and I explained it the best I could.
Q Isn't it true, Ms. Depp -- I mean, Ms. Heard,

that in Australia in March of 2016, you threw a alcochol
bottle at Mr. Depp, and, in fact, when it smashed, you
cut off the end of his finger with the bottle that you
had thrown?

A That's a ridiculous accusation.

Q Isn't it a fact that you threw on May --

December 30th, 2005 -- -15, while on the island in Exuma,

a can of Mineral Spirits paint thinner and hit Mr. Depp
in the head?

MR. HARDER: Objections. 352, irrelevant to
these proceedings, vague, argumentative, harassing.
BY MS. BERK:

Q Isn't it true in -- yes?

MR. HARDER: TIf she doesn't want to have you

answer, then let her ask another question.

BY MS. BERK:

———— IR N o o NN
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Q Are you --

A So sorry.

Q -- prepared to answer?

MR. HARDER: She was about to, but you started
asking another question.

MS. BERK: I apologize.

Q Ms. Depp -- Ms. Heard, are you about to answer?
Would you answer that question?

MS. SPECTOR: What's the question?

THE WITNESS: Can you please repeat your
question.

BY MS. BERK:

0 Did you throw on May 15 -- I'm sorry --
December 30, 2015 a can of paint thinner while on the
island of Exuma at Johnny Depp and hit him in the head?

MR. HARDER: 352, irrelevant to these
proceedings, vague, argumentative and harassing.

THE WITNESS: Um, on the island, I remember
this last time he came at me really bad, he came at me
really hard. And it started in the closet. And at one
point he had me by the neck in the closet and he -- he
said this —-- I think it was like this -- "You don't think
I'll fucking do it this time? You don't think I'll
fucking do it?" He had his hands around my neck. He

wasn't squeezing very hard, he was -- but he was
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squeezing. And I pick ~- I - I -1 -- 1 -1 --T1 -=-1
don't know if I -- I pushed him or I picked something up
to get away - - I -—— I —-— or at what point I picked

something up, but I have thrown something on the island
at him while I was running from the closet where this
started to the door to get out.

BY MS. BERK:

Q Isn't it true, Ms. Heard, that in front cof two
different employees at the island you threw the paint
thinner and hit him in the head on December 15th?

MR. HARDER: 352, irrelevant, wvague,
argumentative, harassing.

THE WITNESS: 1In front of whose employees?

MR. HARDER: And asked and answered.

THE WITNESS: Oh. That's true. T just
explained it, I guess.

MR. HARDER: Well, explain it again because —-

MS. BERK: No. I'm not asking --

MR. HARDER: No, no, no, no.

MS. BERK: No. I'm not asking for anything
other than a yes or no.

Q Did you or did you not throw a can at Johnny
Depp on December 15, 2015?‘

MR. KOENIG: Objection.

MR. HARDER: Asked and -—-
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THE WITNESS: No.
MR. HARDER: -—- answer --

MS. BERK: No. Okay.

MR. HARDER: You have to wait for me to object.

THE WITNESS: I'm sorry. I —-—
MR. KOENIG: Objection. Argumentative.
MR. HARDER: Just wait.
BY MS. BERK:
Q In fact --
MR. HARDER: You have all the time in the
world. She doesn't. You do.
BY MS. BERK:
Q In fact —-
THE WITNESS: I'm sorry.
MR. HARDER: Stop talking, please. I haven't
given my objections. Or are you withdrawing the
question?

MS, BERK: There is nec question pending.

MR. HARDER: There was. I was about to object.

My objections are 352, irrelevant, harassing, vague,
vague as to time. And answer however you feel is
appropriate.

THE WITNESS: Okay. What incident are you
referring to?

MS. BERK: I'll move on, Ms. --
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MR. HARDER: No. I want you to answer.
Can you please read back the question.
BY MS. BERK:
Q Ms. Heard --
MR. HARDER: Please read back the questiocn.
MR. GARVIS WRIGHT: Wifhdraw the question.
MR. HARDER: Fine. Withdraw the questicn and
we'll move on.

o] Isn't it true that you've been previously

arrested for committing domestic viclence against your

spouse?

MR. KOENIG: Objection. 352.

MR. HARDER: Irrelevant, harassing, has nothing
to do with this proceeding, it's argumentative.

Go ahead and explain how you want to

THE WITNESS: There was no domestic violence
within that relationship and I -- the State of Washington
where I was arrested immediately dropped the charges
because they knew the exact same thing that I just told
you, that n6 domestic violence ever occurred. And my ex
has stated such. 1In fact, it was so ridiculous, those
charges, it was verbal arqument, it was misinterpreted,
misrepresented, and completely over -- overreacted upon
by two individuals in a power position, and as soon as

they found out -- as soon as they found out that we were
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partners, which we were not going to be arrested for

before, as soon as they found out we were partnefs, the

male cop -- not this other woman who has later been
brought into the press -- this male cop put me in
handcuffs and -- and that's -- it -- there was no -- no

physical violence, no physical abuse, and zero, zero
domestic violence whatsoever between us. It was a
trumped up charge and it was dropped immediately for
being such.

BY MS. BERK:

Q Isn't it a fact, Ms. Heard, that in fact on
September 24th, 2009, you were arrested for domestic
viclence committed against Tasya Van Ree?

MR. HARDER: Asked and answered. Isn't that
what you just talked about?

MR. KQOENIG: Same objections.

THE WITNESS: Did I miss something?
BY MS. BERK:

0 Isn't it a fact, Ms. Heard, on September 14th
you were in fact taken to jail; it wasn't dropped
immediately?

MR. KOENIG: Same objections. Vague as to
"immediately."
MR. HARDER: Same objections.

BY MS. BERK:
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Q

Isn't it a fact, Ms. Heard,

that you spent the

night in jail from September l4th to September 15th, 2009

as a result of your arrest for domestic violence?

MR. HARDER: Same objections.
MR. KOENIG: Same objection.
MR. HARDER: It's irrelevant.

BY MS. BERK:

0

happened.

Is that true?

MR. HARDER: 352,

BY MS. BERK:

Q

Just want

directing
Q

A

Is that true?

MR. HARDER: Vague.

THE WITNESS: I already --—
MR. HARDER:

to get your harassment in. Go ahead.

MS. BERK: Let the record --
THE WITNESS: I just answered.
MS. BERK: -- reflect that Mr. Harder is
her not to answer.

Did you --

I answered you --

-- spend the night in jail?

MR. HARDER:

I never ——

MS. SPECTOR: She answered.

Argumentative and harassing.

She's alfeady answered what

You
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MR. HARDER: I never sald don't answer. I
never salid that.

MR. GARVIS WRIGHT: The court reporter is about

MR. HARDER: That's not my fault --

MR. GARVIS WRIGHT: Yes, it is.

MR, HARDER: -- because she keeps cutting me
off every time I say something.

MS. KLEIN: Why are you yelling?

MS. BERK: There is no need to yell,

Mr. Harder.

MR. HARDER: Well, I have to be heard.
Everybody's talking over me. You've got a whole wall of
lawyers over there who are talking over me.

MS. BERK: May I continue?

MR. KOENIG: Except for Hans.

MR. HARDER: Can I say something?

BY MS. BERK:

Q Ms. Heard —-- Ms. Heard, isn't it a fact that
Tasya Van Ree on September 14th, 2009 claimed to the
police that you had hit her arm?

MR. HARDER: Same objections.

MS. BERK: WNo?

THE WITNESS: I don't know anything about this.

MR. HARDER: Answexr how -- give a full answer,
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please.

THE WITNESS: I don't know anything about the
claim that you just made about what Tasya said or did not
say. I can't possibly know that. I know nothing about
what you just said.

BY MS. BERK:

0 Isn't it a fact that on September 14th, you hit
Tasya Van Ree in her arm?

A No.

MR. KOENIG: Objection.

BY MS. BERK:

Q Isn't it a fact that on September 1l4th, you
broke the necklace off of Tasya Van Ree's neck?

MR. HARDER: 352.

BY MS. BERK:
Q The necklace?

MR. HARDER: Irrelevant to these proceedings,
argumentative, harassing.

BY MS. BERK:
Q Isn't it a fact that Tasya Van Ree reported to
the police that you had hit her arm?

MR. HARDER: 352, irrelevant, vague,
argumentative and harassing.

MR. KOENIG: And speculation.

BY MS. BERK:
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Q Isn't it a fact, Ms. Heard --

A It's Heard still.

Q -- that you know very well that your spouse,
that your domestic partner, Tasya Van Ree, requested that
you be arrested for domestic violence?

A No.

MR. HARDER: Calls for -- you need to please
let me get my objections in. Okay? Please.

MS. BERK: Okay. At this time we would like to
take a break for 10 minutes.

MR. HARDER: No. I want to get my objections
in. Well, fine. She said no so we --

MS. BERK: May we go off the record?

MR. KOENIG: Hans, you got the time?

MR. HARDER: We're not going off the record.
We're not going off the record.

MS. BERK: We're taking a brief break.

MR. HARDER: We're not taking a brief break.

MS. GARVIS WRIGHT: Really. We had to take a
break every single time you wanted.

MR. HARDER: Because you made her cry. So
we're not taking a break.

MS. GARVIS WRIGHT: I actually keep --

MR. HARDER: We're going to keep running.

We're not —-
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Los Angeles, California

Thursday, June l6, 2016, 2:27 p.m.

THE VIDEOGRAPHER: Good afterncon. This is the
recorded video deposition of Raquel Rose Pennington in
the matter of petitioner, Amber Laura Depp, versus
respondent, John Christopher Depp, taken on behalf of the
respondent.

This deposition is taking place at 2049 Century
Park East, Los Angeles, California, on June 16, 2016 at
approximately 2:27 p.m.

My name is Stan Beverly. I'm the videographer
with U.S. Legal Support located at 11845 West Olympic
Boulevard, Los Angeles, California. Video and audio
recording will be taking place unless all counsel have
agreed to go off the record.

Would all present please identify themselves
beginning with the witness.

THE WITNESS: Raquel Pennington.

MR. PAKRAVAN: Jonathan Pakravan, attorney fof
the witness.

MS. SPECTOR: Samantha Spector, attorney for
petitioner, Amber Laura Depp. And Joseph Koenig, also
co-counsel.

MS. KLEIN: Samantha Klein, Wasser, Cooperman &
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Q Okay. And did you say good-bye tc Johnny?

A Yes.

Q Qkay. How did you say good-bye to Johnny?

A I gave him a kiss on the cheek and said
goodnight.

Q Okay. Was it a similar interaction that you
had had before?

A Very brief, yes.

Q QOkay. But simiiar to the -- to the - Johnny you
ocbserved before?

A Yes.

Q Okay. At any time during the time you were a£
the apartment, did you see Johnny yell at anybody?

A No.

Q Or hear Johnny yell at anybody?

A No.

0 Or become animated in any way?

A No.

Q At any time you were in the apartment that
evening, did you see Johnny throw anything?

A No.

Q Smash anything?

A No.

Q Break anything?

A No.
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Q Hit anybody?

A No.

Q Grzb anybody?

A No.

Q When you left the apartment, did you leave
alone or with Josh?

A With Josh.

Q Okay. Had everybody else left at that point?

A I believe we all walked out, several of us
maybe walked at the same time to go -- we take people to
the elevator to fob them down to the parking level.

S50 -—-

Q Okay. Raquel, when you say "fob them down,"
what does that mean?

A Using the key fob in the elevator to send them
down to the parking level.

Q Okay. So -- so at the time you were fobbing
them there -- down there was the first time you'd left
the apartment since Johnny had gotten there, correct?

A Correct.

o] And would it be fair to say that your time with
Johnny in the apartment had been approximately an hour
and a half?

A 35 minutes.

Q So 35 minutes. So it was only 20 minutes that
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Los Angeles, California

Thursday, July 14, 2016, 1:22 p.m.

RAQUEL ROSE PENNINGTON,
having been first administered an oath, was

examined and testified as follows:

EXAMINATION
BY MS. BERK:

Q Good afternoon, Raquel. We're continuing a
deposition that we began a few weeks ago. And you
understand you are still under cath, correct?

A Yes.

Q Okay. And we're going to incorporate by
reference whatever the initial stipulations were at the
beginning of the proceedings last time. Okay?

Raquel, we left off the last time on events of
April 21 and 22, 2016. Do you recall that?

A Yes.

Q And you had described to us coming downstairs
after you suggested Amber get in the shower, and she had
come downstairs of Amber and Johnny's penthouse apartment
and you were in the downstairs area of the apartment. Do
you remember talking about that?

A Yeah, I think so.
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A Umn --

MS. SPECTOR: Vague as to time.

THE WITNESS: Huh?

MS. SPECTOR: Vague as to time.

THE WITNESS: ©Oh, at any point?
BY MS. BERK:

Q Did you understand my question?

A Sorry. Say 1t again.

Q At any point between the time the security
arrived into the apartment and the time that you say
Jerry Judge said whatever he said to John Depp, did you
say anything to either of the security folks?

A Um, I -- I don't remember saying anything
specifically to Jerry.

0 Okay. Did you say anything to Sean?

A I -- no, not really. I don't —— I don't think.

Q Did you say anything to anyone else in the
apartment? Amber or John?

A I don't believe so.

Q Okay. What exactly happened next?

A So Amber was saying to Jerry, "If he hits me
one more time unprovoked, I'm fucking calling the police™
or "I'm calling the police."™ I believe she said it
twice. Jerry said something like, "Boss, please."

Johnny stormed off, yelling, smashing more things.
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1

Q What did he smash?

A They have a big kitchen island in the middle of
the kitchen and on there, there's candles and like fruit
and, you know, glass -- like jars and vases and things
like that. And he just was just hitting everything with
the wine bottle, just smashing it all off. So there was
fruit on the floor and baskets and, you know, glass
bottles and flowers.

Q And your testimony is, Raquel, that this

happened after the words were spoken by Jerry Judge?

A Yeah.
Q Qkay.
A Yeah.

Q And what happened next?

A I believe then Johnny grabbed his bag.

Q Where was his bag?

A It was either on one of the chairs in the -- on
the island, or at like the dining room table maybe.

Q Do you not have --

A He might have had a -—-

Q -—- a specific recollection?

A He might have had a couple of bags. I remember
he was like picking stuff up.

Q So it's fair to say you remember him picking

bags up, but you're not sure where he got them from?
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A Yes.

Q Isn't it a fact when they made that inspection
of Penthouse 5, they did not see any broken glass on the
floor?

A I deon't know what they -- what they saw or
didn't see. I wasn't ushering them around. They did
that by themselves. I guess maybe Josh was showing them
around. But there was extensive damage to which we have
plenty of evidence.

Q Is it your testimony here today that the
officers saw extensive damage?

A I don't know what the officers saw.

Q Had any of the damage been cleaned up when the
officers arrived? By you?

A Um, by the time the second set of officers
arrived, we had cleaned up the kitchen and cleaned up a
bit and cleaned up, yeah.

Q By the time the first officers arrived, had you
cleaned up any damage to Penthouse 57

y:\ I don't think so.

0 Okay. Isn't it a fact that you went with the
officers to Penthouse 5, the first set of officers?

A No.

Q Is it your testimony that you never went to

Penthouse 5 with either of the officers of the first set
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Los Angeles, California

Friday, July 15, 2016, 10:21 a.m.

ELIZABETH MARZ,
having been first administered an oath, was

examined and testified as follows:

EXAMINATION
BY MS. KLEIN:
0 So this proceeding about which -- during which
you're about to give some testimony is called a

deposition. The purpose of taking a deposition is to

obtain facts and information relating to matters involved

in this lawsuit.

This is a shorthand certified court reporter,
and as you just had happen, you were put under oath. Do
you understand what it means to be put under oath?

A Uh-huh.

Q Okay. ©So you're expected to give truthful,
most complete answers that you can give here today. We
don't want you to guess. I'd like you to give me your
best present recollection of whatever I'm asking about.
Again, not a guess.

This deposition is taking place in my

conference room. It's informal, but it has the same
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A Yes.

Q Isn't it a fact when they made that inspection
of Penthouse 5, they did not see any broken glass on the
floor?

A I don't know what they -- what they saw or
didn't see. I wasn't ushering them around. They did
that by themselves. I guess maybe Josh was showing them
around. But there was extensive damage to which we have
plenty of evidence.

Q Is it your testimony here today that the
officers saw extensive damage-?

A I don't know what the officers saw.

Q Had any of the damage been cleaned up when the
officers arrived? By you?

A Um, by the time the second set of officers
arrived, we had cleaned up the kitchen and cleaned up a

bit and cleaned up, yeah.

Q By the time the first officers arrived, had you

cleaned up any damage to Penthouse 57?

A I don't think so.

Q Okay. 1Isn't it a fact that you went with the
officers to Penthouse 5, the first set of officers?

A No.

Q Is it your testimony that you never went to

Penthouse 5 with either of the officers of the first set

T [
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Los Angeles, California

Monday, July 18, 2016, 10:16 a.m.

OFFICER MELISSA SAENZ,
having been first administered an oath, was

examined and testified as follows:

EXAMINATION
BY MS. BECK:

0 Good aftermnoon, Officer. My name is Blair Berk
and I represent Johnny Depp and I'm going to be asking
you some questions this afternoon.

A Okay.

Q There is something I need to read that's more
formal in terms of instructions. So bear with me and let
me get through it, and if there's anything you don't
understand, just let me know. Okay?

yan Perfect.

Q This proceeding in which you're about to give
testimony.here today is known as a deposition. Our
purpose in taking a deposition is to obtain facts and
information-within your knowledge related to matters
involved in this lawsuit or proceeding. We do not seek
to trick you or to trap you. We do no£ wish to cause you

discomfort.
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The person transcribing the deposition is the
certified shorthand reportexr. At the onset, you'll be
placed under oath, which you already have been, and you
will then be asked questions which you're expected to
answer fully and truthfully under oath.

Please do not guess. We request your best
present recollection of the facts about which you will be
questioned. We will presume, therefore, that whatever
you testify to today is your best present recollection

and not a guess. Although this deposition is being held

-in the informality of these lovely law offices, this

deposition does have all the solemnity of courtroom
téstimony. Since you're under ocath, your testimony here
today will have the same force and effect and be subject
to the same penalties as if you were testifying in a
courtroom before a judge. And among such penalties to
which you're subject is the penalty of perjury. Perjury
is defined as willfully and contrary to an oath
administered stating as true a material fact which one
knows to be false. Perjury is a crime. The penalties
for perjury are set forth in the Penal Code.

Everything said during your deposition will be
taken down and transcribed by the court reporter. Every
guestion we ask, every answer or comment you give,

everything said by you all will be duly transcribed. It
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therefore is wvital that 1f at any time you do not hear or
do not understand any question, you just tell us. And we
will have the opportunity to immediately repeat or
rephrase any question to you. Obviously, if you do not
promptly tell us otherwise, we'll have no choice but to
presume that you did clearly hear and understand each
question and that your answer to each question is based
upon your complete and full understanding. Please
remember that the court reporter is only able to
transcribe audible responses, so please don't nod or
shake your head or say merely uh-uh or uh-huh.

A Okay.

Q Please also remember that the court reporter
can record the words of only one person speaking at a
time. So allow for my questions to be completed before
you begin to respond. If you are inadvertently
interrupted by me or anyone else before you finish your
answer, please tell me immediately. Otherwise we'll
assume that you've completed the answer.

At the conclusion of this session, the reporter
will transcribe what's been said into a booklet form.
You'll have an opportunity to read it and make any
changes in the form or substancé of any of the answers to
any gquestion that you feel is necessary.

At the time of trial, if there is a trial,




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

Officer Melissa Saenz
July 18, 2016

you'll be questioned before the judge as to why you made
such changes and we'll contend at the time of trial that
your memory and recollection here today are as good or
better than at any time later.

Can you think of any reason, Officer Saenz, why
you'd be unable to provide me with accurate and
comprehensive answers today?

A I cannot.

Q Okay. Officer Saenz, have you ingested any
alcohol at any time in the last 12 hours?

A No, I have not.

Q Okay. Do you believe -- have you taken any
medication in the last 12 hours?

A No, I have not.

0 Okay. Do you feel that you are of sufficient
mind to answer my questions today?

A Yes, I do.

Q Okay.

MS. SPECTOR: Vexry good.

MS. BERK: Very good. I'm going to show you a
copy of your deposition subpoena marked as --

THE REPORTER: Mark it A,

MS. BERK: -- Exhibit A.

(Exhibit A marked)

BY MS. BERK:
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A

Q
document?

A
weeks ago.

Q
today?

A

Q

Do you recognize that?

Yes, I do.

And do you remember when you first saw that

Not the exact date. Approximately two to three

And is this the document that brought you here

Correct.

Ckay. And I assume there's a separate -- you

didn't ever see the Subpoena Duces Tecum for documents,

correct? That goes to a different division?
A Correct. I just get this, I initial it, and
then they take it back.
Q No worries. Very good.
If you'll just hand that to the court reporter.
Okay. Officer Saenz, let's start with where
you're employed. Could you tell us where you're
employed?
A Sure. I am a police officer for the City of

Los Angeles. I am a training officer at Central

Diwvision.

Q

A

Q

How long have you been so employed?
Seven years.

Okay. You look very young.
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A Thank you.

Q In your seven years, how -- for how many of
those seven years, have you been a supervisor or a
train- -- someone who is training officers?

A It's been eight months.

Q Okay. And in your capacity as a training
officer, were you working in that capacity on May 21 ofl
20167

A Yes, I was.

Q Okay. And before we get there, could you tell
us a little bit about your own training? Tell us about
your training to be a police officer.

A Well, we -- to become a police officer, we go
through a six-month academy where we get trained on
various law enforcement subjects. BAnd after our six
months, we graduate, we go to a probationary period for a
year, and after that we go to -- we get chosen to go to
whatever division they need us at within the city.

Q And in your training, Officer Saenz, in the
academy, are you =-- did you receive training in the
detection of -- investigation and detection. of crimes of
suspected domestic violence?

A Yes, we did.

Q Okay. And in your field training, did you

receive field training in the investigation and detection
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of crimes of domestic violence?

A Yes, we did.

Q Okay. And in your capacity as an officer,
would it be fair to say that you've responded to dozens
and dozens of calls related to the investigation and
detection of domestic violence?

A Yes.

Q Do you have any idea of how many calls related
in your seven or eight years of work as a Los Angeles
police cofficer?

MsS. SPECTOR: Misstates testimony.

THE WITNESS: I honestly wouldn't be able to
put a number. Many.
BY MS. BERK:

Q Okay.

A Many, many.

Q Over a hundred?

A Yes.

Q Ckay.

A Over a hundred, ves.

0 Okay. Officer Saenz, I'd like to draw your
attention to May 21, 2016 and a call that I understand
from dispatch you responded to at 8:49 South Broadway.
Do you recall that evening?

A Yes, I do.
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Q Okay. And you were on duty that night with
Officer Hadden as your -- as your trainee partner?

A Yes, I was.

Q Do you recall the dispatch call itself?

A Yes, I do.

Q Okay. What do you recall the dispatch call
stating or relating to you prior to arrival at 849 South
Broadway?

MS. SPECTOR: Compound.

THE WITNESS: I believe it was a third person
caller that gave an address and just stated it was a
possible domestic incident at a penthouse and no room
number, just a penthouse.
BY MS. BERK:

0 Okay. And were you given any other specific
details about what was being claimed?

A No, I did not.

Q Upon arriving at the location, 849 Scuth
Broadway, could you tell me what you first did?

a Yes. I responded with my partner up to the
penthouse to try to make contact with the possible victim
or suspect.

Q Okay. Before you got up to the penthouse, did
you have any interaction with anyone downstairs in the

first level of the building?
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A I believe we asked the receptionist if we can
get up to the penthouse and I believe she scanned us up.
But other than that, we did not.

Q Okay. 8o prior to getting in the elevator, you
did not have any contact with any man or woman in the
lobby other than whoever assisted you in getting into the
elevator?

A Correct.

Q Okay. And did you travel in the elevator with
Officer Hadden?

A Yes, I did.

Q Okay. And was there anybody else in the
elevator?

A No, there was not.

Q Okay. Can you tell us, Officer Saenz, what
happened when you arrived at the penthouse level in the
elevator and left the elevator?

A Yes. We exited the elevator and we attempted
to door-knock the penthouse, and we did not receive an
answer. So we tried to listen for poséible signs of
domestic violence. Glass breaking, fighting, shouting.
We heard nothing. 8o we responded to the outdoor
courtyard and we tried to make contact, tried to see if
there was anyone outside. There was a woman in the gym,

but it was obvious she was not related to the incident.
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So we re-responded back into the hallway and we were met
by a gentleman. A male white.

0 And the male white, could you describe his
physical appearance other than male white?

A You know what, I don't recall details of him.
Just generic male white. He didn't look like he was
under distress or anything.

0 Okay. Did he give you his name? Do you
recall?

A No, he did not give me his name.

o] Okay. And what did he tell you, if anything?

A He actually approached us as we were walking
back into the hallway and he asked if we were here for a
call. And we advised him that we were here for a
possible domestic violence incident. And he just stated,
"She's in -- she's in my apartmentl"

aAnd I said, "Okay. Who is 'she'?"

He said, "The one that lives here."

So I asked him if he could explain to us what
happened, and he didn't give‘us any details. He said,
"Everything is okay. 1It's fine. And she's in my
apartment with my girlfriend.™

And I said, "Okay, I need to speak to her,
whoever she is."

And he said, "Okay. Just wait here and I'll go
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inside and grab her."
So me and my partner waited outside --

Q Okay. Let me --let me just stop and just --

A Okay.
Q -- slow you down a little bit.
A Okay.

Q Okay? Did you ask him to describe what had
happened, if anything?

A Yes.

0 Okay. And what did he tell you, if anything?-

A He gave us no details.

Q Okay.

A He just stated, "Everything is fine."

Q QOkay. When you say he said, "Everything is
fine," was that -- was he indicating that your services
were not needed or that everything was just fine and he
was going to arrange for you to talk to Ms. Heard?

A You know what, my perception was he just wanted
us to go, that he got it -- had it under control.

Q I see.

A But I let him know that we had to speak to
whoever the female was.

Q Okay. And did he say anything about what the
incident -- what the nature of the incident was?

A No, he did not.
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Q Okay. You began to describe making contact
with the female.

A Correét. He -- the gentleman re-responded to
his apartment, which is across the hall from Ms. Heard's
apartment.

MS. BERK: Excuse me. Can we go off record for
a second.

(Discussion off the record.)
BY MS. BERK:

0 Starting again, Officer Saenz.

The gentleman you describe, had he described to
you this was his apartment?

A Yes. &As I recall, he said, "She's in my
apartment."

Q Okay. And you had -- prior to entering the
apartment, you had had the opportunity to walk the
hallway with your fellow officer; is that correct?

A Correct.

Q Okay. While walking the hallway, did you walk
the full length of the hallway to see if you heard any
sounds or any activity?

A Yes, I did.

Q Was the hallway -- did it have lights? Was it
a lighted hallway?

A Yes, it was well-1lit.
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Q Okay. At any time when you first inspected
that area to listen for sounds or to observe the
surroundings, did you see any indication of vandalism or
property damage?

A No, I did not.

Q Did you see any broken glass or broken bottles
anywhere in the hallway?

A No, I did not.

Q Did you see any splashed wine on the floor or
the wallg?

A No, I did not.

Q Okay. When you made entry to the apartment

described as the gentleman's apartment that you had

encountered earlier, did he open the door and let you in?

A No, we never made entry into that apartment.

Q Okay. You never went inside the apartment at
alle

A Correct.

Q Okay. What happened when you got to the
apartment described as that of the gentleman?

A He asked us to wait. He opened his door. He
shut it, and I could hear talking. I heard voices.

Q Did you hear what was said?

A No, I didn't. I heard a female. It was --

sounded like female wvoices. So I assumed it was his --

17
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what he said was his girlfriend and Ms. Heard.

Q Okay.

A After I heard the voices, I knocked again. I
said, "Sir, I need you to open the door." And that's
when Ms. Heard came out with his girlfriend and he
re-responded to the hallway, too, as well.

Q Okay. When you say you knocked again, how long
were you left waiting when he first shut the door and
when you knocked again?

A It was probably about 30 to 40 seconds.

Q Okay. And then you knocked again?

A Correct.

Q And did he.immediately answer or did you have
to wait again?

A Immediately one of the females opened the door
and came out --

Q Qkay.

A -~ into the hallway. I can't recall which
female it was.

Q Okay. And eventually did you make contact with
somebody you came to know as Amber Heard?

A Yes, I did.

Q Okay. Let's talk about that.

A Okay.

MS. BERK: Showing you what will be marked as
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Exhibit B.
{Exhibit B marked)
BY MS. BERK:
Q Do you recognize this person?
A Yes, I do.
o] And is that the person you came to know at some
point was Amber Heard?
A Yes.
Q Okay. Tell me, Officer Saenz, when Ms. Heard
first came out of the apartment, did you speak with her?
A Yes, I did.
And just for the record, the last question was
did I know it was Amber Heard. I didn't -- the entire
call she would not give me her name and I did not
recognize her. I didn't know who she was. And I found
out probably twoc weeks later.
Q Ckay.
A So
Q And I meant to see, if I didn't, who you later
came to learn was Amber Heard --
A Yes, I later learned.
Q -- because that was my understanding as well.
When you first made contact with Ms. Heard, can
you tell me, were you speaking to her directly or was

your partner?

19
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A I was.
Q Can you tell me what you said to her?
A Well, she was crying. And I asked her, "Are

you ckay?"

And she said, "Yes."®

And from her body language it was very clear
that she did not want to speak to us. 8he loocked upset.
So I asked her, "Do you want to go into your apartment so
we can talk in private?" BAnd usually as a female
officer, the females will open up with us in private.
And she said, "Yes. Can my friend come?"

I said, "Yes."

S0 Ms. Heard, her friend and I went into her
apartment.

o] Okay. ©Now, before you go into the apartment,
Officex Saénz, did you have the opportunity to be close
to Ms. Heard and look at her physically?

A Yes, I did.

Q Okay. And you had the opportunity to cobserve

her face and her body --

A Correct.

Q -- to the extent you could see anything?

Do you recall what she had on?
A I do not recall what she had on. I don't

recall if I seen her arms. I just know I seen her -- her
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1

face --
Q Okay.
A -- and she had no injuries.
Q Okay. ULet's talk about that a second.

You -- as part of your training in the

investigation of a potential domestic violence incident,
I'm assuming you deal with plenty of folks who indicate
that nothing happened when something happened, correct?

A Correct.

Q And, likewise, you deal with folks who indicate
that something happened when possibly nothing happened,
éérrect?

A Correct.

Q Ckay. In this incident, I am assuming whatever
Ms. Heard was telling you, you were still independently .
investigating.any indicia, any signs that a crime had
been committed, correct?

A Correct.

Q Okay. And part of the reason that you look at
the person and look to see their physical condition iis
to determine whether there had been a potential assault,

correct?

A Correct.

Q When you first encountered Ms. Heard, you

testified earlier that she was crying, correct?
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A Correct.

Q And -- but that you looked at her face,
correct?

A Correct.

o) And could you describe -- did you see any marks
of any kind on her face at all?

A No, I did not.

Q Did you see any signs of swelling or injury to
her face at all?

A No, I did not.

Q Okay. Did you see any bruises or marks under
either eye?

A No, I did not.

Q Did you see any bruises or marks of any kind on
her cheeks?

A No, I did not.

Q Okay. At the point that you discussed with her
speaking, you began to testify earlier that you went to
another location?

A We went just across the hall --

Q Okay.

A -- to where her apartment was.

Q Okay. And is that where she said the incident
had occurred?

A She never stated that the incident occurred.

———————— -
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She didn't give me any details.

Q Okay. So she just -- you -- who suggested they

go to her apartment?

A I asked her if she would-like to go next door.

I asked if she lived there. She said yes -~ she nodded
her head. I said, "Okay. Would you like to talk in
there?" And she said, "Yes.®"

Q Okay. When you got to the door, did she open
the door?

A Yes, she did.

0 Okay. And you went inside the penthouse?

A Yes, I did.

Q Okay. And did your partner go inside the
penthouse?

A He did after a couple minutes.

Q Okay. Okay. And who else went inside, if
anyone, besides you and Amber Heard?

A  Her unknown female friend that was next door
with her.

Q Okay. And when you got inside the apartment,
did you have an opportunity to see the -- the inside of
the penthocuse?

A Yes, I did.

Q OCkay. Can you describe for me was there a sofa

located in the penthouse?
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A Yes, there was.

Q Okay. Is that where you spoke with Ms. Heard
or somewhere else?

A Yes. She was standing in front of a sofa in
the entryway.

0 Okay. And as you were inside the penthouse,
did you see any broken glass of any kind?

A No, I did not.

Q Did you see any broken picture frames of any
kind?

A Ne, I did not.

Q Did you see any wine bottles on the floor or
brocken in any manner?

A No, I did not.

Q Did you see any spilled wine of any kind ox
spilled liquids of any kind?

A No, I did not.

Q Okay. And you had an opportunity to observe
the various parts of that penthouse?

A Yes. I advised her -- when she refused to
speak to me, I advised her i1f -- that I would need to
check the location to make sure that there was nobody
hurt and there was no suspects. And she agreed and
her -- her male friend pointed us to where we could

check, and check inside the house.
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Q Okay. Now, while you're still in the living
room of the penthouse, am I correct that there is also a
kitchen in that area?

A Yes.  It's one large space.

Q Okay. And did you have an opportunity to
equally inspect that area?

A Yes, I did.

Q And was there any shattered glass anywhere?

A No, there was not.

Q Were there any broken bottles of any kind?

A No, there was not.

Q Were there any broken picture frames of any
kind?

A No, there was not.

Q Was there any spilled wine of any kind?

A No, there was not.

Q Or other liquids that were on the floor

A Not that --

Q -- that you could detect?

A Not that I seen.

Q Okay. Did you sit with Ms. Heard at any point
on the sofa to speak with her?

A No, I did not.

Q Okay. Did she sit on any -- at any time on the

sofa while she was speaking with you?
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A I believe after we checked the location, she
sat down on the sofa with her friend.

Q Okay. So we'll get back to that. Before you
did a -- a sweep or a check of the rest of -- of the
penthouse, did you have any opportunity to speak with
Ms. Heard when you were in the apartment?

A Yes, I did.

0 Okay. Could you tell us about that
conversation?

A Sure. I asked her, "What happened?" Opening

guestion.

She said, "Nothing," and she continued to cry.

I said, "Who do you live here with?"

She shook her head as if she did not want to
answer.

I asked her, "Are you hurt? Do you need an
ambulance?"

And she shook her head again no.

At that point, I asked her if she mind -- if
she would mind if I checked her apartment. And that's
when she said no.

Q At any time during that conversation, did she
say that she had been struck with any object or hit by
any person?

MS. SPECTQOR: Compound.
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THE WITNESS: No, she did not.
BY MS. BERK:

Q Okay. And did she say that she had been
assaulted in any way by any other human being?

A No, she did not.

Q Was there any reference to a verbal dispute at
any time that she had had?

A I believe I asked her if she had a wverbal
dispute. Often when victims deny any sort of physical
altercation, I ask if it was verbal. Again, I got the
same response. She just shook her head. She did not
want to talk to me.

0 Okay. Did you ever ask her who her husband
was?

A I believe so. I got no answer. She refused --

Q Okay.

A -- to give me any answer.

Q Okay. Was she otherwise cooperative or would
you describe her demeanor as uncooperative?

MS. SPECTOR: Vague as to "cooperative,
uncooperative."
BY MS. BERK:
0 During your encounter with her.
MS. SPECTOR: Same objection.

THE WITNESS: I don't want to call her
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uncooperative, but she was not forthcoming, she refused
to speak to me, she didn't answer any of my gquestions. I
guess -- yeah, I guess you could call her uncooperative.
BY MS. BERK:

Q Okay. Fair enough. Fair enough.

Was there anything else she told you prior to

under- -- you undertaking a sweep of the apartment?

A No.

0 Okay. And did you ask her prior to undertaking
a sweep of the apartment specifically if anyone had
assaulted her?

A Can you repeat that question?

0] Had you asked her prior to taking a sweep of
the apartment had anyone assaulted her?

A Yes, I did ask her.

Q And what did she say?

A Again, I got no answer. Just

Q Okay. And you then at the some point undertook
a sweep?

A Yes.

Q Okay. And you inspected the upstairs and
downstairs of this penthouse?

A Yes, I did.

Q Okay. And you went in all of the rooms?

A Yes, I did.
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0 Did you see at any time any signs of a struggle

or vandalism in the -- in the penthouse apartment?
MS. SPECTOR: Compound.
THE WITNESS: No, I did not.

BY MS. BERK:

0 Okay. Did you see at any time in your
inspection of the premises broken glass?

A No, I did not.

Q At any time in your inspection of the premises
did you see any spilled wine of any kind?

A No, I did not.

Q At any time during your inspection of the
premises, did you see any broken bottles?

P No, I did not.

0 At any time during your inspection of the
premises, did you see any broken pictures or glass
picture frames or wooden picture frames?

A No, I did not.

Q Did you also undertake an inspection of other
penthouses connected to this residence?

A Yes, I did.

Q Okay. Tell me about that. How did that occux?

a After we completed the sweep of the first
penthouse that we were all standing in, the male advised

me that the next door penthouse also belonged to

N —
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Ms. Heard, and he walked us over, unlocked the docor, and
my partner and I did a sweep of that --

Q Qkay.

A -- penthouse as well,

Q Okay. And could you describe what you saw in
that penthouse?

A Yes. It was many racks with a lot of white
clothing and I remember asking the male, "Oh, do they
sell clothing? Are they" -- he's like, "Oh, yeah, they
design clothing and jewelry."

And T said, "Oh, okay. Just making
conversation. I sailid, "Okay." And I remember continuing
upstairs and we checked the whole loft and everything
seemed ordinary.

Q Okay. In your entry to the place where they
had described making jewelry and clothing, did you see
any other pecple as you and Officer Hadden went in?

A Neo, we did not.

Q Was the gentleman with you at that time?

A Yes, he was.

Q Okay. When you walked into that area, did you
see at any time any signs of a struggle --

A No, I did not.

0 -- having occurred?

Did you see any signs of vandalism to any of
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the property in that location?

A No, I did not.

Q Did you see any -- did you see any broken glass
of any kind?

A No, I did not.

Q Did you see any wine bottles on the floor,
broken or unbrbken?

A No, I did not.

Q Did you see any wine spilled on the floor of
any kind?

A No, I did not.

Q Okay. And you and Officer Hadden cleared that
location, as well?

A Yes, we did.

Q Okay. After you cleared that location, Officer
Saenz, what did you do next?

A We -- my partner and I re-responded to the
original penthouse where Ms. Heard was standing by.

0 QOkay. When you arrived back at the original
penthouse, did you encounter Ms. Heard again?

A Yes, I did.

Q Okay. Is it true to say that you had an
opportunity to observe her face a second time when you --
when you encountered hexr?

A Yes, I did.

— —————— =
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Q

Okay. At this point, were there any signs on

her face that you could see that she had any injury to

her face?

A

Q

There were no signs of injury.

Did you see any red marks of any kind under

either eye on her face?

A No, I did not.

Q Did you see any bruising on her face?

A I did not.

Q Did you see any swelling of any kind on her
face?

A I did not.

Q And did you talk to her a second time?v

A Yes, I did.

Q Okay. Could you describe for us that
conversation?

A Yes. So I advised her that we had checked both

of -the lofts or the penthouses and, again, I asked her,

"Are you sure you don't want to speak to me? I'll have

everyone exit the room."

said, "No,

She was still -- she was still crying and she

I don't -- I don't want anything.™

I said, "Okay, ma'am, I'm going to write you a

business card in case you change your mind. If you

change your mind at any time, you can call us back and
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we'll respond."

And I had my partner write out a business card
and I issued her one and I issued her neighbors one, as
well. And that was it. I asked them if they had any
questions. No one had any questions. The gentleman
walked me and my partner to the elevator and we left the
location.

Q Okay. Before we get to you leaving the
apartment, is it true that in your response to a dispatch
of suspected domestic dispute that you are looking for
any probable cause to believe a crime had been committed?

A Correct.

Q Okay. And in doing so, you are looking for
evidence that a crime has been committed? Physical
evidence?

A Correct.

Q And that includes injuries to the person who
you are encountering, correct --

A Correct.

Q -- who was involved in whatever the alleged
dispute was? And any signs of property damage or
vandalism correct?

A Correct.

Q QOkay. At the point that you gave your card to

Ms. Heard, did you have any probable cause to believe any
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crime whatsoever had been committed?

A No, T did not.

Q Okay. At any time did you tell Amber Heard
that you believed a crime had been committed and you were
willing to go out and arrest her husband?

A No, I did not.

Q Did you at any time say any words to that
effect to her?

A Excuse me. No, I did not.

0 Okay. Did you say any words to that effect to
anyone else you encountered at the penthouse?

A No, I did not.

Q And I am assuming, whether Ms. Heard cooperated
or not, if you had seen physical injuries to Ms. Heard,
that would be in and of itself enough to proceed with a
further investigation of a crime, correct?

A Correct.

Q And you did not proceed with further
investigation of a crime at that point, correct?

A Correct.

Q Okay. When you exited the apartment, did
someone show you down from the apartment?

A The gentleman involved walked us to the
elevator and we parted ways from there.

Q Okay. And did you talk to anybody else before
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you left the building?

A No, I did not.

MS. SPECTOR: I have a few questions.
MS. BERK: Wait.
(Discussion off the record.)

BY MS. BERK:

0 I think we may have covered this, Officer
Saenz, but just to be clear. At no point from the moment
you received the dispatch to when you described you
conducted your investigation, cleared the building, and
left Ms. Heard at the apartment and exited the building,
am I correct at no time during that period were you aware
of either Amber Heard or that the matter invelved Johnny
Depp? Is that correct? |

A Correct.

Q Okay. And did I hear you say earlier that you
did not know this matter involved Johnny Depp until a
couple of weeks later?

A Correct.

MS. BERK: Okay. No further questions at this
time.

Go ahead.

MS. SPECTOR: Could I ask you a few questions?

THE WITNESS: Sure.
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EXAMINATIQON

BY MS. SPECTCR:

Q

gentleman

You've been discussing this white male -- white

that you were dealing with when you were at the

building that evening on May 29th -- May 21st. Do you

recall approximately how tall he was?

A

Q

A

0
Ms. Heard;

A

Q
hair?

4

painful.

I don't. I do not recall.
Do you recall if he was wearing any glasses?
I do not.
Do you recall if he had any facial hair?
I do not recall.
A goatee?
I don't recall.
Earlier you testified that you spoke to
is that correct?
Correct.

Do you recall anything in particular about her

I do not.

MS. SPECTOR: Thank you. No further questions.
MS. BERK: OCkay.

MS. SPECTOR: Thank you.

MS. BERK: Officer, I hope this wasn't too

Can we go off the record?




10

11

12

13

14

15

16

17

18

18

20

21

22

23

24

25

Officer Melissa Saenz
July 18, 2016

(Discussion off the record.)

MS. BERK: I offer the following stipulation:
That the court reporter be relieved of responsibility
with respect to the original transcript and that the
original be transcribed and signed by the deponent under
penalty of perjury; the original will be sent -- you know
what, we did forget something. May we go off record for
just a second?

{Discussion off the record.)

FURTHER EXAMINATION
BY MS. BERK:

Q Officer Saenz, I did neglect to ask you one
question.

You indicated before that you all -- you and
Officer Hadden had given Ms. Heaxd a card, a business
card. And that card had a telephone number on it?

A  Yes, it did.

Q Did you become aware at any time -- did you
become aware at any time that any other patrol responded
to the same location?

A About two weeks later when I became aware that
who was involved.

0 Okay. And how did you -- what did you come to

learn about a second patrol responding?
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A I had a supervisor advise me that a second
patrol unit got dispatched there, as well, and their
findings were the same as ours.

Q Ckay.

A And that is it.

Q Okay. And did you have any indication who
those officers were that responded?

A No, I did not. He just said another unit and I
had no idea who responded.

Q Okay. And are you aware of any call made by
Ms. Heard to the police following your contact with her?

A No, I'm not aware.

MS. BERK: Qkay. That's it. Okay. If we can
go off record again.

MS. SPECTOR: No.

MS. BERK: I'm sorry?

THE REPORTER: You didn't finish the --

MS. SPECTOR: You never --

MS. BERK: The original will be sent to counsel
for the deponent and read, corrected and signed within 30
days of receipt; if not notified of changes in writing
within the time frame, the original shall be deemed
signed and correct; the notice of corrections you can fax
to me if you choose; the original transcript shall be

maintained by the deponent and shall be made available at
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the time of hearing without notice; if not available,
then a certified copy of same corrected -- or if the
original shall be otherwise lost, mutilated, altered or
destroyed, a certified copy of same as corrected may be

used in place and instead of the original and used for

all purposes for which the original could have been used.

This basically means we're going to send you a
copy of the transcript and if there's any corrections
you'd like to make, just let us know and we'll make sure
they're corrected.

THE WITNESS: Okay.

MS. BERK: This session is adjourned and
suspended.

MS. SPECTOR: So stipulated.

(Deposition concluded at 2:45 p.m.)
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DECLARATION UNDER PENALTY OF PERJURY

I, OFFICER MELISSA SAENZ, do hereby certify
under penalty of perjury that I have read the foregoing
transcript of my deposition taken on July 18, 2016; that
I have made such corrections as appear noted on the
Deposition Errata Page, attached hereto, signed by me;
that my testimony as contained herein, as corrected, is

true and correct.

Dated this day of .

2016, at '

(City) (State)

OFFICER MELISSA SAENZ
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Qfficer Melissa Saenz
July 18, 2016

STATE OF CALIFORNIA )

) ss
COUNTY OF LOS ANGELES )

I, PAMELA J. FELTEN, a Certified Shorthand
Reporter, do hereby certify:

That prior to being examined, the witness in
the foregoing proceedings was by me duly sworn to
testify to the truth, the whole truth, and nothing
but the truth;

That said proceedings were taken before me at
the time and place therein set forth and were taken
down by me in shorthand and thexeafter transcribed
into typewriting under my direction and supervision;

I further certify that I am neither counsel
for, nor related to, any party to said proceedings,
nor in anywise interested in the outcome thereof.

In witness whereof, I have hereunto subscribed

my name.

Dated: July 26, 2016

PAMELA J. FELTEN
CSR No. 5188

SRR - S
[\§]
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SUPERIOR COURT OF THE STATE OF CALIFORNIA

FOR THE COUNTY OF LOS ANGELES

In re the Marriage of

Petitioner: AMBER LAURA DEPP

and No. BD641052

Respondent: JOHN CHRISTOPHER DEPP
II (AKA JOHNNY DEPP)

DEPOSITION OF OFFICER TYLER HADDEN
July 18, 2016

10:16 a.m. - 11:06 a.m.

2049 Century Park East, Suite 800

Los Angeles, California

Reported by:
PAMELA J. FELTEN

CSR No. 5188
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1 1 Los Angeles, California !
INDEX TO EXAMINATION
IO 2 Monday, July 18, 2016, 10:16 a.m. .
2
3
WITNESS: OFFICER TYLER HADDEN
4 QFFICER TYLER HADDEN,
3
5 having been first administered an cath, was
4 EXAMINATION PAGE
[ i ifi : i
s BY Hs. BaRK 5 examined and testified as follows
p 7
7 B EXAMINATION
8 INFORMATION REQUESTED 9 BY MS. BECK: I
s {NONE) 10 Q Good morning, Officer Hadden. I'm Blair Berk
10 11  and I represent the respondent in this case. I'm going
11 12 to be asking you some questions, and first I'm going to
12 13 read you some instructions, and if you have any
13 DOCUMENTS REQUESTED 14 questions, just let me know. Ckay?
4 {0NE) 15 A Yes
15 N . . .
16 Q Ckay. This proceeding in which you're abcruti.I to
16
17 give testimony here today is known as a depositicon. flJur
17 |
18 purpose in taking your depesition is to obtain facts and
18 WITNESS INSTRUCTED NOT TO ANSWER g
19 (NONE] 19 informaticn within your imcwledge related tc matters é
20 20 involved in this lawsuit or proceeding. We do not seFk
21 21  to trick or to trap you. We do not wish to cause ycm:
22 22 discomfort. |
23 23 The person transcribing the deposition is a
I
24 24 certified shorthand reporter, !
2s 25 A Okay.
|
;
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1 Q This very handsome lady right here. 1 You'll have an opportunity to read that booklet and make
2 At the onset, you will be placed under ocath. 2 any changes in the form or substance of the answer to axiy
3 You will then be asked questions which you're expected to | 3 question that you feel is necessary. Be advised that at
4 answer fully and truthfully under cath. Please do not 4 the time of trial, you'll be questioned before the judgé
S guess. We regquest your best present reccllection of the 5 as to why you made such changes, and we will contend at
6 facts and events about which you will be questioned. We 6 the time of trial that your memory and recollection here
7 will presume, therefore, that whatever you testify today 7 today is as good or better that at any time later.
8 is your best present recollection and not a gquess. 8 A Okay. b
9 Although this deposition is being held in the 9 Q Can you think of any reascn why you've been
10  informality of these beautiful law offices, this 10 unable to provide me with accurate and comprehensive
11  deposition does not have all the solemity of courtroom 11 answers today?
12 testimomy. Since you're under cath, your testimony here |12 A ¥o.
13 today will have the same force and effect, however, and 13 0 Have you ingested any alcoholic beverages in i'
14 be subject to the same penalties as if you were 14 the last 12 hours? '
15 testifying in a courtroom before a judge. Among such 15 A No.
16 penalties to which you're subject is the penalty of 16 Q0 Ckay. Do you believe that your consumpticn of
17 perjury. Perjury is defined as willfully and contrary to |17 alcohol could affect -- in the past 24 hours could affect
18 an cath admi